
ZAPISNIK 
40. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba 

30. listopada 2008. 



ZAPISNIK 
40. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba, 30. listopada 2008. u Staroj gradskoj 

vijećnici, Ulica sv. Ćirila i Metoda 5/I., dvorana "A", s početkom u 9,02 sati 
 
Nazočni gradski zastupnici: Tomislav Babić; Asja Bebić; Davor Bernardić; Danira 

Bilić; Željko Brebrić; Vesna Brezić; mr.sc. Želimir Broz; Dario Čović; Žarko Delač; Igor 
Dragovan; Ivan Friščić; dr.sc. Jasmina Havranek; mr.sc. Tatjana Holjevac; Pero Hrgović; 
dr.sc. Ivo Josipović; Zdravko Juć; Mirjana Keleminec; mr.sc. Josip Kereta; Ljiljana Klašnja; 
dr.sc. Pavel Kobler, dr.stom.; Pero Kovačević; Petar Kuzele; Margareta Mađerić; Vesna 
Majher; Antun Mateš; Jurica Meić; mr.sc. Neven Mimica; Ivica Miočić Stošić; Ivana Mlinar 
Horvat; Joško Morić; dr.sc. Mirando Mrsić, dr.med.; Ivan Obad; Morana Paliković Gruden; 
Ivica Perković; Josip Petrač; Iva Prpić; mr.sc. Berislav Radić, dr.med.; Jozo Radoš; mr.sc. 
Miroslav Rožić; Ladislava Soldat; Ivan Šikić; Luka Šimurina; Dan Špicer; Siniša Šukunda; 
Dragutin Šurbek; Stipe Tojčić; Mišo Zorenić i Mario Zubović, dr.stom. 

 
Nenazočna gradska zastupnica koja su svoj izostanak najavila: mr.sc. Alenka Košiša 

Čičin-Šain.  
 
Nenazočni gradski zastupnici:, Boris Mikšić i Davor Šuker. 
 
Drugi nazočni: Milan Bandić - Gradonačelnik Grada Zagreba; Ljiljana Kuhta Jeličić - 

zamjenica Gradonačelnika Grada Zagreba; Branko Peran - načelnik Policijske uprave 
zagrebačke; Slavko Kojić - član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
financije; Davor Jelavić - član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet; Zvonimir Šostar, dr.med. - član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje; Sonja Kostić - članica Gradskog poglavarstva za 
područje uprave; Duško Ljuština - član Gradskog poglavarstva za područje obrazovanja, 
kulture i športa; Stjepan Stublić - član Gradskog poglavarstva za područje poljoprivrede i 
šumarstva; Greta Augustinović Pavičić - tajnica Gradske skupštine Grada Zagreba; Vidoje 
Bulum - tajnik Gradskog poglavarstva Grada Zagreba; Predrag Fleš - zamjenik tajnika 
Gradske skupštine Grada Zagreba; Ivo Čović - predsjednik Uprave Zagrebačkog holdinga 
d.o.o.; mr.sc. Ladislav Prežigalo - pročelnik Gradskog ureda za gospodarstvo; Marijan Maras 
- pročelnik Ureda gradonačelnika; mr.sc. Mirko Herak - pročelnik Gradskog kontrolnog 
ureda; Jadranka Veselić Bruvo - pročelnica Gradskog ureda za strategijsko planiranje i razvoj 
Grada; Zoran Nevistić - pročelnik Službe za mjesnu samoupravu; Krešimir Ladešić - 
pročelnik Gradskog ureda za opću upravu; Ninoslava Zeković - pročelnica Gradskog ureda za 
imovinsko-pravne poslove i imovinu Grada; Jelena Pavičić Vukičević - pročelnica Gradskog 
ureda za obrazovanje, kulturu i šport; Emil Tuk - pročelnik Gradskog ureda za poljoprivredu i 
šumarstvo; Doris Kažimir - pročelnica Gradskog zavoda za zaštitu spomenika kulture i 
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prirode; mr.sc. Pavle Kalinić - pročelnik Ureda za upravljanje u hitnim situacijama; Đorđe 
Nikolić - zamjenik pročelnika Gradskog ureda za katastar i geodetske poslove; Božidar 
Merlin i Anica Tavra - zamjenici pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet; Vesna Lubin, Grgo 
Luburić i Gordan Hanžek - pomoćnici pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet; Sanja Kumpar - 
predsjednica Vijeća Gradske četvrti Donji grad; Hrvoje Ozmec - predsjednik Vijeća Gradske 
četvrti Trešnjevka - sjever; Saša Molan - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Trešnjevka - jug; 
Dragutin Lacković - potpredsjednik Vijeća Gradske četvrti Novi Zagreb - istok; Drago 
Topolovec - predsjednik Vijeća Gradske četvrti Podsljeme; Zagrebački holding d.o.o.: Franjo 
Žulj - voditelj Podružnice Autobusni kolodvor; Marko Melčić - voditelj Podružnice Čistoća; 
Joško Jakelić - voditelj Podružnice Gradsko stambeno-komunalno gospodarstvo; Stjepan 
Cerovski - voditelj Podružnice "Vladimir Nazor"; Mate Kraljević - voditelj Podružnice 
Zagrebparking; Ivan Tolić - voditelj Podružnice Zagrebački električni tramvaj; Zlatko 
Milanović - voditelj Podružnice ZGOS; Igor Toljan - voditelj Podružnice Zrinjevac; Miroslav 
Brkić - član Uprave APIS IT d.o.o.; Miljenko Bartulović - direktor Vodoprivrede Zagreb 
d.o.o.; Bože Šimleša - zamjenjuje voditelja Podružnice AGM; Ante Iličić - zamjenjuje 
voditelja Podružnice Tržnice Zagreb; Danica Lisičar - zamjenjuje voditelja Podružnice 
Vodoopskrba i odvodnja; Frano Frankić - zamjenjuje voditelja Podružnice Zagrebačke ceste; 
Marina Grgić - zamjenjuje direktora Razvojne agencije TPZ d.o.o.; Miroslav Drljača - 
zamjenjuje direktora Zračne luke Zagreb d.o.o.; Muhidin Alićehajić, dr.med. - član Vijeća 
bošnjačke nacionalne manjine; Danilo Ivezić - tajnik Vijeća crnogorske nacionalne manjine 
Grada Zagreba; Zvonimir Detelbach - Predstavnik njemačke nacionalne manjine; Dominik 
Šepak - zamjenik predsjednika Savjeta mladih Grada Zagreba; Mladen Stević - HGK, 
Komora Zagreb; Dubravka Klarić Ćosić - Hrvatski zavod za zapošljavanje; Amelia 
Tomašević - direktorica Turističke zajednice Grada Zagreba i djelatnici Stručne službe 
Gradske skupštine. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

utvrđuje da je sjednici nazočno 38 (naknadno je evidentirano 48 gradskih zastupnika) od 
ukupno 51 gradskog zastupnika, pa Gradska skupština može pravovaljano raspravljati i 
odlučivati. 

 
Predsjednica izvješćuje da je nenazočnost najavila gradska zastupnica mr.sc. Alenka 

Košiša Čičin-Šain a zakašnjenje su najavili gradski zastupnici: Igor Dragovan, dr.sc. Jasmina 
Havranek, mr.sc. Josip Kereta, Vesna Majher i Ivan Šikić. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

otvara 40. sjednicu. 
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Gradska skupština jednoglasno prihvaća zapisnik 38. sjednice Gradske skupštine 

Grada Zagreba održane 26. rujna 2008. 
 
Gradski su zastupnici primili:  

- uz poziv za sjednicu od 17. listopada 2008. materijal za sve predložene točke dnevnoga 
reda i rokovnik sjednica radnih tijela; 

- uz dopis dopunske dostave od 22. listopada 2008. prijedlog za dopunu prijedloga 
dnevnoga reda novom točkom 10. s tim u vezi dosadašnje točke od 10. do 12. postaju 
točke od 11. do 13. prijedloga dnevnoga reda, prijedlog za dopunu prijedloga dnevnoga 
reda novom podtočkom f) točke 13. pa dosadašnje točke od 13. do 16. postaju točke od 
14. do 17. prijedloga dnevnoga reda. i prijedlog za dopunu prijedloga dnevnoga reda 
novom točkom 18., novi prijedlog dnevnog reda, novi rokovnik sjednica radnih tijela i 
pregled dostavljenih materijala za 40. sjednicu Gradske skupštine Grada Zagreba prema 
točkama dnevnoga reda i datumima dostave; 

- uz dopis dopunske dostave od 28. listopada 2008. zaključke Gradskog poglavarstva o 
očitovanjima na prijedloge za točke 4. i 12., ispravan tekst obrazloženja Prijedloga odluke 
za točku 10., izvješća radnih tijela za točke 4. do 12., 16. i 18., Zapisnik 38. sjednice 
Gradske skupštine Grada Zagreba održane 26. rujna 2008., odgovore na pitanja i 
prijedloge gradskih zastupnika, pregled postavljenih pitanja i prijedloga gradskih 
zastupnika na 38. sjednici Gradske skupštine Grada Zagreba 26. rujna 2008. te primljenih 
odgovora; 

- uz dopis dopunske dostave od 29. listopada 2008. odgovore na pitanja i prijedloge 
gradskih zastupnika i novi pregled postavljenih pitanja i prijedloga gradskih zastupnika na 
38. sjednici Gradske skupštine Grada Zagreba 26. rujna 2008. te primljenih odgovora. 

 
 
Gradska skupština jednoglasno prihvaća 

 
Dnevni red 

 
1. Izvješće o stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Zagreba i načelnik Policijske uprave zagrebačke 
 
2. Izvješće o prestanku mandata gradskom zastupniku s prijedlogom za verifikaciju 

mandata zamjeniku gradskog zastupnika s Prijedlogom zaključka 
Predlagatelj: Mandatno povjerenstvo 
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3. a) Prijedlog zaključka o razrješenju dužnosti člana Gradskog poglavarstva 
Grada Zagreba 

b) Prijedlog zaključka o izboru člana Gradskog poglavarstva Grada Zagreba 
Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Zagreba 
 

4. Prijedlog odluke o izmjenama Poslovnika Gradske skupštine Grada Zagreba 
Predlagatelj: Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
 

5. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma gradonačelnika gradova Europe o 
poboljšanju mjera energetske učinkovitosti u reduciranju emisije CO2 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
6. Konačni prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja "Sveti 

Duh" 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
7. Prijedlog odluke o uvjetima za ostvarivanje financijske potpore za programe ili 

projekte od interesa za Grad Zagreb koji promiču temeljne vrijednosti Europske 
unije 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  
 

8. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  

 
9. Prijedlog odluke o ustrojavanju Službeničkog suda u Gradu Zagrebu 

Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba  
 

10. Prijedlog odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica i tržnica 
kada se prodaja usluga obavlja na pokretnim napravama 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 
 

11. Poslovno izvješće Uprave trgovačkog društva Zagrebački holding d.o.o. za 
razdoblje siječanj-lipanj 2008. i Osvrt na poslovanje 
Predlagatelj: Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba 

 
12. Prijedlog zaključka o ustrojavanju Ureda za pružanje besplatne pravne pomoći 

građanima 
Predlagatelj: gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević 
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13. a) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 24. Svečanim 
koncertom "Pismo moja, hrli tamo" 

b) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad dodjelom godišnjih 
nagrada Hrvatskoga društva likovnih umjetnika 

c) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 58. obljetnicom 
postojanja ULUPUH-a i dodjelom nagrada za životno djelo i najboljeg 
autora/izložbu u 2008. 

d) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad manifestacijom "Večer 
ZG prvaka" 

e) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad Znanstveno-stručnim 
savjetovanjem "Zagrebačke vode" 

f) Prijedlog zaključka o prihvaćanju Pokroviteljstva nad organizacijom tečajeva 
informatičkog opismenjavanja za građane Grada Zagreba srednje i starije 
životne dobi 

Predlagatelj: Odbor Gradske skupštine za javna priznanja 
 

14. a) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije  
b) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za komunalno 

gospodarstvo 
c) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za poljodjelstvo, 

šumarstvo i vodoprivredu 
d) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika i člana Odbora za 

mladež 
e) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za nacionalne 

manjine 
f) Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju zamjenika voditelja Eko-

stožera Grada Zagreba  
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
15. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Javne ustanove "Maksimir" 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 
 

16. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu Novi Zagreb 
Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

 
17. Prijedlog zaključka o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječje bolnice Srebrnjak 
Predlagatelj: Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
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18. Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Gundulića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Izidora Kršnjavoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Josipa Jurja Strossmayera 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Petra Zrinskoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Matka Laginje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
dr. Ivana Merza  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Silvija Strahimira Kranjčevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jabukovac 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Miroslava Krleže 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Pantovčak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ksavera Šandora Gjalskoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Gorana Kovačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Cvjetno naselje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jure Kaštelana 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Grigora Viteza 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Tina Ujevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Rapska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Marina Držića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Davorina Trstenjaka  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Trnjanska 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Gustava Matoša   
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Harambašića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Filipovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jordanovac 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Bukovac  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vladimira Nazora  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Remete  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Cesarca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dobriše Cesarića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Žitnjak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vukomerec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Frana Krste Frankopana 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Lovre pl. Matačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Petra Preradovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
dr. Vinka Žganca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Kušlana 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Borovje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Otok 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gustava Krkleca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ive Andrića 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dugave 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Frana Galovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Zapruđe 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Mladost 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Savski Gaj 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
braće Radić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Lučko 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Trnsko 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sveta Klara  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Većeslava Holjevca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Odra 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Šenoe 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
kralja Tomislava 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Julija Klovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Rudeš 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Voltino 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ljubljanica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Horvati  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Meštrovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Alojzija Stepinca 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Bartola Kašića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Josipa Račića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Prečko  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Matije Gupca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Nikole Tesle 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vrbani  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Cankara 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Kustošija 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Medvedgrad 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Pavleka Miškine 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Mihanovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Žuti Brijeg 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
dr. Ante Starčevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Granešina 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Mate Lovraka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Čučerje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vjenceslava Novaka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Branka Šimića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Retkovec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Mažuranića 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Marije Jurić Zagorke 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Otona Ivekovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ante Kovačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Tituša Brezovačkoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Malešnica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Špansko Oranice 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Stenjevec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Domjanića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Tadijanovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
bana Josipa Jelačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
grofa Janka Draškovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gornje Vrapče 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Šestine  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Markuševec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gračani 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvete 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Luka  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetska Sela 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetska Sopnica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetski Kraljevec 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vugrovec-Kašina  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Granđe 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Brestje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Brezovica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Stjepana Bencekovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za odgoj 
i obrazovanje Goljak  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za 
autizam  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Nad lipom 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne 
glazbene škole Rudolfa Matza 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
za balet i ritmiku 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne 
glazbene škole Ivana Zajca  
Predlagatelj: Odbor za Statut, Poslovnik i propise 

 
 

Gradskim zastupnicima podijeljen je prihvaćeni dnevni red. 
 
 
Pitanja i prijedlozi 
 
 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
obavještava gradske zastupnike da, sukladno članku 149. Poslovnika, na sjednici Gradske 
skupštine pitanja postavljaju i daju prijedloge usmeno i u pisanom obliku. Vrijeme za 
postavljanje pitanja i davanja prijedloga ograničeno je na uobičajenih sat i pol. Zastupnike 
koji bi trebali doći na red po isteku toga vremena moli da svoja pitanja i prijedloge podnesu u 
pisanom obliku, u čemu će im ako je potrebno, pomoći djelatnici Stručne službe. 
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Moli da se prilikom postavljanja pitanja i davanja prijedloga kao i davanja odgovora 
poštuje Poslovnik. Također moli gradske zastupnike da unaprijed najave kada žele pitanje ili 
prijedlog prezentirati putem projektora.  
 

Gospođa Ivana Mlinar Horvat pita gospodina Zvonimira Šostara, dr.med, člana 
Gradskog poglavarstva i pročelnika Gradskog ureda za zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i 
branitelje, do kada će u pedijatrijskim ambulantama biti očigledna diskriminacija djece zbog 
cjepiva koja imaju nuspojave i onih koja ih nemaju. Ova prva ne mogu si priuštiti svi građani 
jer se plaćaju. Kako se mnogim građanima daju raznorazne povlastice iz proračunskih 
sredstava moli da vodi brigu o tome da sva zagrebačka djeca imaju ista prava.  

Gospodin Zvonimir Šostar, dr.med., član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog 
ureda za zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje, u odgovoru konstatira da se pitanje ne 
odnosi na gradska tijela već na Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje.  

Zanimalo bi ga tko od pedijatara tako postupa, s obzirom da su oni svi u zakupu i nisu 
u sustavu domova zdravlja. Nedopustivo je preferiranje jednog cjepiva jer ni jedno cjepivo ne 
smije imati nuspojave, odnosno zna se koje su nuspojave moguće. Svako cjepivo je 
zdravstveno ispravno. Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje svake godine ugovara 
određenu količinu cjepiva koje se besplatno daje ne samo djeci već i ostalim građanima. 
Gradski će ured odmah uputiti dopis Hrvatskom zavodu za zdravstveno osiguranje u vezi s 
pitanjem gradske zastupnice. Moli gradsku zastupnicu podatak o kojoj se ambulanti radi, jer 
je ovakvo ponašanje nedopustivo i bilo kakva diskriminacija se ne smije događati. 
  

Gospodin Joško Morić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 
je li mu do sada i što odgovorio već bivši ministar unutarnjih poslova gospodin Rončević na 
pismo u povodu učestalih smjena načelnika Policijske uprave zagrebačke, odnosno novi 
ministar Karamarko na pismo u vezi sa stanjem sigurnosti u Gradu Zagrebu. Pita što su 
dogovorili na sastanku što su ga imali ovih dana u vezi s mjerama za poboljšanje stanja 
sigurnosti u Zagrebu. 

Predlaže bez obzira što je danas na dnevnom redu Izvještaj o stanju sigurnosti u 
Zagrebu da se organizira tematska sjednica Gradske skupštine o stanju sigurnosti. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić u odgovoru na prijedlog u vezi 
s tematskom sjednicom naglašava da ni u jednom trenutku nije bilo dvojbe o tome treba li 
održati tematsku sjednicu Skupštine u studenome. Zajedno s predsjednicom Gradske 
skupštine predložio je da načelnik Policijske uprave ili netko od odgovornih ljudi iz policije 
informira svaki mjesec gradske zastupnike o tome što se bitno dogodilo u Gradu s aspekta 
sigurnosti u proteklom mjesecu. I danas je točka dnevnoga reda, u skladu s dogovorom na 
sjednici Predsjedništva, informacija gospodina Branka Perana, načelnika Policijske uprave 
zagrebačke. Stoga ne bi trebalo danas raspravljati o informaciji jer će se u studenome održati 
tematska sjednica Gradske skupštine Grada Zagreba o stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu. 
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Danas je samo zadaća načelnika Policijske uprave zagrebačke da informira o onome što se 
događalo u proteklih mjesec dana. Dio mjera koje je ministar jučer prezentirao u Hrvatskom 
saboru zajedno s ministrom pravosuđa poznat je hrvatskoj javnosti. Sabor ih je jednoglasno 
usvojio konsenzusom svih relevantnih političkih snaga. O mjerama koje je on kao 
Gradonačelnik predložio za gradsku razinu obavijestit će javnost za desetak dana. Tako su 
npr. posljednjih šest mjeseci rješavali gordijski čvor prometa u mirovanju i kako ući u trag 
urbanoj gerili koja crta grafite. Zagreb se ne može podičiti nego se mora nažalost posramiti 
zbog fasade i grafita, jer zbog njih spada među pet posljednjih gradova u Europi, kao što 
spada među tri prva po čistoći. Zagrebparking je  instalirao 300  kamera pa će se s 
Ministarstvom, znanosti, obrazovanja i športa i Ministarstvom unutarnjih poslova vidjeti 
koliko se još sredstava može nabaviti da bi djelovali zajedno i da se pokrije što više 
neuralgičnih točaka u gradu na kojima se dešavaju kaznena djela u prometu. Time bi riješili 
nepropisno parkirane automobile i ulovili na djelu one koji crtaju po fasadama jer iz dosade 
ne znaju što bi radili pa rade zločin, odnosno štetu. Policija je u Zagrebu za razliku od drugih 
gradova i općina u Hrvatskoj deficitarna prostorno, materijalno-tehnički i kadrovski.  

Napominje da je Vijeće Europe preporučilo da se policijske uprave formiraju u 
gradovima do 500 tisuća stanovnika a policijske postaje u gradovima do 50 tisuća. Pet 
gradskih četvrti u Zagrebu nema policijsku postaju. Prioritet ove gradske uprave s njim na 
čelu bit će da u idućoj godini naprave svih pet policijskih postaja. To će biti njegov prijedlog 
prilikom izmjene i dopune Proračuna. Za desetak dana predočit će kompletne mjere za 
zajedničko djelovanje Policijske uprave, Ministarstva, Vlade i Grada jer je sigurnost u 
Zagrebu condicio sine qua non bilo kakvog prosperiteta. Zagreb ne smije postati nesiguran 
grad za kapital i strane investicije.  

Umjereni je optimist zato što misli da su na čelo policije došli ljudi koji su 
profesionalci u svom poslu. Postignuto je ozračje političke klime i konsenzus u Saboru da 
mogu raditi posao sukladno svojoj struci i savjesti u profesionalnom odnosu.  

 
Gospodin Tomislav Babić podsjeća da je prije dva mjeseca dao prijedlog u vezi s  

uspostavom parkirališta na Tržnici Špansko. S obzirom da je dogovoreno da će se naći 
rješenje koje će sve zadovoljiti nije prijedlog upućivao dalje u proceduru. Uspostavljeno je 
stotinjak kvadratnih metara prostora za parkiranje vozila poljoprivrednika, odnosno 
individualnih proizvođača. To je trajalo 15-tak dana. Nakon toga postavljena je tabla da se na 
tom mjestu plaća parkiranje i radnici Zagrebparkinga ga žele naplaćivati. 

Pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića po čijem je to nalogu 
napravljeno, jer ima informacije da je po njegovom. 

Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da se Podružnici 
Zrinjevac ukinu sve dotacije, sva sredstva za gnojidbu parkova, cvijeća, drvoreda itd., s 
obzirom da je izdvojeno 14 milijuna kuna s raznih pozicija za kućne ljubimce koji spomenuto 
uredno gnoje. Kraj bolnice u Draškovićevoj vidio je da radnici Zrinjevca čiste i rukama kupe 
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izmet uz drvored i stavljaju ga u vrećice. Posumnjao je da oni to možda pakiraju pa izvoze 
kao ekološki proizvod grada Zagreba.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić u odgovoru na prijedlog u vezi 
s izmetom kućnih ljubimaca komentira da se gradski zastupnik malo na kraju našalio a ljudi 
kažu da je sreća šaliti se. Šalu na stranu. Poznato je njegovo zalaganje prema životinjama. On 
ima dva kućna ljubimca. Međutim to ne smije biti na uštrb slobode onoga koji ne osjeća takvu 
ljubav prema životinjama. Čistoća treba staviti dovoljno posuda u centar grada u koje će se 
moći kao i u svakoj civiliziranoj zemlji odlagati izmet kućnih ljubimaca. Treba se pridržavati 
Odluke o komunalnom redu što trebaju kontrolirati komunalni redari. 

Odgovara na pitanje u vezi s parkiranjem kod tržnice u Španskom. Bio je nered oko 
tržnica i komitenti Tržnica nisu se imali gdje parkirati a djelatnici i prijatelji zaposlenih 
parkirali su automobile na pristupnim mjestima. Megashopovi dnevno uzimaju kupce 
tržnicama. Tržnica Dolac je kultno mjesto. Turisti koji dolaze u Zagreb vole doći na Dolac, 
Branimirov plac, Trešnjevku itd. Zatražio je da se napravi reda u parkiranju oko tržnica i da se 
dade prednost komitentima od kojih žive tržnice. Ne zna tko je nakon besplatnog parkiranja 
za komitente na prostorima oko tržnica, u koje spada i prostor u Španskom, dao nalog da se 
parkiranje naplaćuje. Rekao je da  prije i poslije radnog vremena tržnica parkiranje treba biti 
slobodno i da prostor parkinga za komitente bude omeđen. Izvan  toga prostora, kao što je u 
centru grada uz Splavnicu ili na Kaptolu, Zagrebparking može naplaćivati. Većina kupaca na 
tržnicu dolazi javnim prijevozom a neki dolaze i osobnim kolima. Treba napraviti reda u 
parkiranju oko tržnica i osigurati besplatno parkiranje za vrijeme rada tržnica. Ono što se 
dogodilo nije on naredio ali sada će narediti da se do kraja napravi ono što je dogovoreno za 
Tržnicu u Španskom. 
 

Gospodin Ivica Perković pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana 
Bandića u vezi s odlaganjem komunalnog otpada iz Svete Nedelje i Samobora, odnosno 
sanacije odlagališta Trebež, koja je prema nekim informacijama dovršena, hoće li se prekinuti 
dovoženje njihovog otpada? Bilo je ugovoreno do kraja ove godine. Građani su zabrinuti zbog 
smeća, ne samo onoga koje se dovozi iz Trebeža i Samobora već i iz Zagrebačke županije. U 
Zagrebu ima dovoljno smeća i ne treba mu smeće iz Zagrebačke županije. Moli odgovor 
usmeno i pismeno. 

Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da se u južnom 
dijelu grada koji je vodozaštitno područje postave kontejneri za zbrinjavanje otpada stakla i 
plastike i da se peru ulice.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje u vezi sa 
odlaganjem komunalnog otpada s područja Zagrebačke županije koja ima osam gradova  
među kojima i Samobor. U Sporazumu o suradnji koji su potpisali jedna od točaka je da će 
surađivati na projektu ekologije, točnije komunalnog otpada i treća faza Strategije 
gospodarenja otpadom, poslije sanacije Jakuševca i izgradnje pročistača otpadnih voda, je 
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termička obrada otpada, ako građani tako odluče. Pružili su ruku Samoboru i Županiji. Jedan 
dio komunalnog otpada se vozi još uvijek na Jakuševec koji je 2012. trebao prestati biti 
mjesto za dovoženje otpada, jer bi do tada trebali izgraditi termičku obradu otpada ili naći 
neko drugo rješenje. Grad Zagreb se tog sporazuma drži. Županija nažalost još nije osigurala 
deponij, a trebala ga je prema dogovoru osigurati za pepeo, odnosno mulj koji se sada 
proizvodi na mehaničkom i biološkom dijelu pročistača. Trebalo bi ga spaljivati a onda 
odlagati na deponij. Posljednje dvije i pol, tri godine vrte se kao mačak oko vrele kaše i 
nikako da to donesu. Svi bi htjeli dovoziti otpad na deponij u Jakuševec a nitko ne bi želio na 
teritoriju svoje općine, grada ili županije imati deponij pepela. Kako krajem godine prestaje 
važiti Sporazum vidjet će se što će se napraviti, ali Grad neće prekršiti Sporazum pa apelira i 
na drugu stranu da također postupa u skladu sa Sporazumom.  

Prijedlog da se u južnom dijelu Zagreba postave kontejneri za staklo i plastiku 
prihvaća. Čistoćini stručnjaci trebaju vidjeti gdje je prioritetno da se postave posude i odmah 
ih treba postaviti jer se radi o vodozaštitnom području. 

 
Gospođa Asja Bebić konstatira da je pitanje o Muzeju suvremene umjetnosti već 

postavljala najmanje tri ili četiri puta. Na pitanje što ga je postavila 13. rujna 2007. 
Gradonačelnik je odgovorio sljedeće: "U razgovoru s premijerom prije tjedan dana dobio sam 
zeleno svjetlo da stvari privedemo kraju. Nadam se da ćemo za desetak dana ponovno biti na 
gradilištu i konstatirati da ćemo sve rokove ispoštovati na obostrano zadovoljstvo. Bilo je 
određenih problema ali ćemo ih zajedno i riješiti." Kako je sada već 2008. pita što je s 
Muzejom? Na što je potrošeno 13 milijuna kuna u prvoj polovici ove godine? Koliko košta 
nerad na Muzeju? Može li predočiti konačnu projekciju cijene koštanja tog muzeja?  
Već je jednom lani pukla cijev u tom objektu, koji je i sada otvoren. Trebalo bi ga zatvoriti da 
opet ne dođe do puknuća cijevi. Poznato je da je jedan natječaj za opremanje Muzeja prošao, 
a da drugi nije. Nada se konkretanom odgovoru s obzirom da se sutra Gradonačelnik sastaje s 
premijerom i predstavnicima Vlade s time u vezi. Grad je nositelj investicije a Ministarstvo ju  
samo prati novčano s 50%. 

Ima osvrt i prijedlog u vezi s pitanjem o natječaju za Gradsku kavanu, što ga je 
postavila na prošloj sjednici. Htjela je pokazati način na koji Grad posluje i da je to po 
prijateljskoj i rođačkim vezama kao i puno toga do sada. Radi se o natječaju koji očigledno 
Gradonačelnik za nekoga namješta. Gradonačelnik je prošli puta izrekao neistinu da je 
gospodin koji se je natjecao dužan Gradu, jer i sam zna da je dugovanje podmireno i da je 
sklopljena nagodba u 7. mjesecu ove godine te da je gospodin podmirio sve troškove, 
pogotovo što se tiče zadnjeg natječaja. Navodi da u odgovoru što ga je dobila piše da taj 
gospodin 5 godina nije obavljao djelatnost kavane. Radi se o tome da je on dijelom tu 
djelatnost obavljao kao fizička a dijelom kao pravna osoba, ali svakako je spomenutu 
djelatnost obavljao 5 godina.  
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Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje u vezi s 
Muzejom suvremene umjetnosti. Bit će sretan da ga dovrše za godinu dana. Odgovornost je 
podijeljena, ali prihvaća da je Grad odgovoran za sve što je loše a za sve što je dobro 
Ministarstvo i onda kada su u pitanju zajedničke investicije. Jučer su raspisali tri natječaja za 
opremanje, infrastruktura se uređuje. Imovinsko-pravni odnosi rješavani su zadnje tri godine 
pa će za otprilike mjesec, mjesec i pol dana početi uređivati okoliš.  

Nerad ne košta ništa samo je trošak. Kada se radi onda to košta. Prema Muzeju 
suvremene umjetnosti moraju se napraviti pristupne ceste i opremiti komunalna infrastruktura. 
Podatke o tome koliko je koštalo, o tri natječaja, o tri aneksa potpisana s Tehnikom dobit će 
gradska zastupnica u pisanom obliku. Tehnika je posao dobila na javnom nadmetanju. To će 
koštati, po njegovim procjenama, oko 350 do 400 milijuna kuna s opremanjem. Projekcija je 
bila na 240 milijuna kuna. Ali to je život. Uvjeren je optimist kada je u pitanju Muzej 
suvremene umjetnosti ne zato što su izbori u svibnju iduće godine pa će požuriti već zato što 
su priveli kraju najveći kulturni projekt u suverenoj i demokratskoj Hrvatskoj.  

U vezi s prijedlogom koji se tiče Gradske kavane, ni s kim nije razgovarao i nitko mu 
nije donosio papire. Poštivat će odluke i zakonitost rada Gradskog poglavarstva pa će onaj tko 
bude ispunio kriterije biti zakupnik Gradske kavane. Inače je taj gospodin, o kojemu je 
govorila gradska zastupnica, bio dužan Gradu pa su s njim sklopili nagodbu. Ne može se s 
ljudima koji su godinama neuredno plaćali ponovno stvarati poslovni odnos. To se  neće raditi 
dok god on bude na čelu Grada. Gospodin nije dobio zakup kavane zato što se natjecao kao 
dvije pravne osobe od kojih jedna ispunjava uvjet od pet godina a druga ne. Uz to spomenuti 
gospodin nije otplatio dug već sada otplaćuje ono što je trebao platiti prije pet godina. On 
nema prijatelja kada je u pitanju Gradska kavana. Najzaslužniji je zato da je vraćena 
Zagrepčanima kao što će biti i zaslužan kada s IGH-om dogovore prolaz između Gradske 
kavane i Gradskog podruma. Gospodin Duško Ljuština zajedno s gospođom Jelenom Pavičić 
Vukičević priprema projekt zagrebačkog kabarea. Zagrepčanima će još prije izbora biti 
vraćen i Gradski podrum. On nikoga posebno ne favorizira niti mu netko donosi papire. Oni 
pak koji donose papire gradskim zastupnicima neka donesu sve i neka ih dobro informiraju 
kako bi se s ove govornice govorilo s argumentima. 

Gospođa Asja Bebić traži daljnja objašnjenja u vezi s pitanjem o Muzeju suvremene 
umjetnosti, jer je Gradonačelnik rekao isto i prije godinu dana, kao da je naučio napamet. 
Rekao je do kraja godine, obećanja itd. Ali s obzirom da su izbori čak i vjeruje da će Muzej 
biti dovršen. 

U vezi s odgovorom na prijedlog o Gradskoj kavani napominje da u HDZ-u primaju 
građane koji im dolaze s pitanjima i problemima. Ne zna kakva je praksa u  
SDP-u. Gospodin o kojem govore donio je sve papire. Ima potvrdu da nije u evidenciji 
neplatiša prema Gradu Zagrebu što ju je izdao Gradski ured za prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet, koju je potpisala 
direktorica Sektora naplate naknada.  
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Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor. Nije rekao 
ništa različito od zadnji puta. Gradska zastupnica ga nije dobro slušala. Rekao je da je Grad 
odgovoran za sve što je krivo u vezi s Muzejom suvremene umjetnosti a da je za sve što je 
dobro zaslužno Ministarstvo. Kada ga već citira neka to bude do kraja. Rekao je da će biti 
sretan da Muzej bude gotov za godinu dana bez obzira što su izbori za šest mjeseci, poučen 
iskustvom da nije lako. Sporazum o izgradnji Muzeja potpisao je dok je bio prvi put 
gradonačelnik s bivšim ministrom kulture gospodinom dr.sc. Antunom Vujićem. Na kraju će 
reći i to, da ga je Grad Zagreb sam radio već bi bio gotov. Nažalost nije. Morat će se još malo 
pričekati. 

Dopunjuje odgovor u vezi s Gradskom kavanom. Razumije gradsku zastupnicu koja 
neće slušati kada Gradonačelnik govori, naročito ono što joj ne odgovara. Rekao je da dotični 
gospodin godinama nije plaćao najam za gradske prostore koje koristi, sada neće spominjati 
za koje, i da je bio neuredan platiša. Ponavlja da Grad neće poslovati s ljudima koji su 
neuredno podmirivali svoje obveze pa se moralo s njima ići na nagodbe kako bi sada plaćali u 
ratama ono što su trebali platiti prije pet godina. I da je gospodin imao sve potrebno, kao što 
nije, on bi tražio da se poništi natječaj jer s takvim ljudima Grad više neće raditi. To je 
njegovo diskreciono pravo. Nije s njim sve počelo niti će s njim završiti i zato želi ostaviti 
čiste papire a ne da se poslije njega ljudi znoje kako bi riješili zaostale dugove.  

Gospođa Asja Bebić traži i dobiva riječ zbog povrede Poslovnika.  

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac je 
prekida jer raspravlja i time krši Poslovnik te joj upućuje opomenu. Nakon toga prekida i 
Gradonačelnika. 
 

Gospođa Margareta Mađerić pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana 
Bandića do kada će korupcija i nepotizam biti česte pojave u Gradskom poglavarstvu. Poznati 
su natječaji građevinskih radova na koje se javljaju građevinske tvrtke čiji su vlasnici 
povezani interesnim i kumskim vezama s pojedinim gradskim dužnosnicima i jedni drugima 
napuhuju cijene. Jedan od najnovijih slučajeva koji je izašao u medije je izgradnja ZET-ove 
kućice za enormnih 5 tisuća eura po kvadratu.  

Ponavlja prijedlog Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću, što ga 
je podnijela na prošloj sjednici Gradske skupštine, u ime više od stotinu potpisa, da se 
stanovnicima Šestina uvede autobusna linija svakih 20 minuta. Gradonačelnik joj je 
odgovorio da se ljudi ne moraju organizirati za nešto takvo i da će to biti odmah riješeno. 
Nažalost oni još uvijek imaju autobus svakih 30 minuta a tu se nadovezuje i prijedlog 
stanovnika Vidovca, mjesta pored Markuševca koji imaju isti problem i traže autobusnu liniju 
svakih 20 minuta kako bi bili bolje povezani s centrom grada.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić u odgovoru na prijedlog 
najprije citira gradsku zastupnicu koja je rekla: "Poznato je da je nepotizam i korupcija u 
Gradskom poglavarstvu. Poznato je da se posao i natječaji narihtavaju za srodstvo i kumstvo 



 18 

ljudi u Gradskom poglavarstvu". Moli ju da s argumentima iziđe i prijavi to institucijama 
pravne države. Što se tiče njegovih kumova ima ih 109. Od njih 101 imaju najmanje osmero 
djece. Ni jedan ne radi za Grad Zagreb, a ni nitko od preostalih 8. Inače uz 109 kumstava ima 
planiranih još 6 do Nove godine. Javni čovjek poput njega ne treba odbijati poziv na kumstvo, 
a naročito ne poziv sirotinje. Tako će postupati dok bude na ovom mjestu i poslije ako ga 
budu zvali. Kada ne bude na funkciji manje će ga zvati. Što se tiče zadnjeg natječaja o kojem 
je riječ, gospodin Mirko Herak, pročelnik Gradskog kontrolnog ureda će dati pisano izvješće 
o tome što je napravio, jer je po njegovom nalogu na sjednici Poglavarstva to prezentirao, kao 
i na presici. Neka svatko radi svoj dio posla. Ako je netko pogriješio odgovarat će za to.  
Koliko zna utvrđeno je da je poštivan Zakon o javnoj nabavi, da između projicirane cijene i 
one u natječaju postoji razlika od milijun kuna, otprilike 3.800 i 2.800 odnosno 2.900 i 
izvršenih radova. S obzirom da je velika razlika između cijena, zatražio je neovisno 
vještačenje nakon kojeg će se vidjeti je li netko pogriješio. Inače napominje da je za tu ZET-
ovu kućicu raspisan javni natječaj, u skladu sa zakonskim propisima i izabran je najjeftiniji 
ponuditelj. Ne vidi razloge da bilo što skrivaju. Ponavlja ono što je već puno puta govorio s 
ove govornice, da ukoliko je bilo tko pogriješio treba snositi posljedicu. I on ih je snosio kada 
je pogriješio.  

Gospođa Margareta Mađerić  traži daljnje objašnjenje u vezi s prijedlogom za 
autobusne linije te odgovor u pisanom obliku od nadležnog Gradskog ureda za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet. 

Također traži daljnje objašnjenje u vezi s pitanjem o nizu afera koje nije ona izmislila 
već su o njima svi čuli i čitali. Zanima ju i rad Kontrolnog ureda. Gradonačelnik stalno priča o 
odgovornosti i govori da će odgovarati onaj koji je pogriješio. Otkad je Gradonačelnik bilo je 
puno afera pa pita je li itko odgovarao. Cijena po kvadratu kućice je 5000 eura koja je sve 
samo ne ekskluzivna. Ne bi joj čak bilo žao da vozači tramvaja i autobusa imaju puno bolji 
smještaj za te novce pa bi se barem znalo da su dobro i kvalitetno utrošeni. Vjeruje da je sve 
po zakonu ali upravo taj primjer govori o onome o čemu je pričala, dakle o građevinskim 
tvrtkama koje su povezane interesima i jedni drugima napuhuju cijene i dogovaraju se kada će 
tko ići niže a tko više kako bi mogli postići takvu zaista ogromnu cijenu.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor te konstatira 
da izvješće o radu Kontrolnog ureda nije tajno već je javno. Pročelnik Gradskog kontrolnog 
ureda dat će odgovor u pisanom obliku.  

Žao mu je da u Gradskoj skupštini, po uzoru na bečki model koji su preslikali, nije 
osnovano radno tijelo koje bi pratilo rad Gradskog poglavarstva i gradskih upravnih tijela i 
imalo bi puno posla a i njemu bi bilo lakše. Gradska zastupnica opet govori o aferama i o 
namještenim natječajima. Pita ju zna li ona da je institut javnog natječaja zakonska obaveza u 
radu Gradskog poglavarstva. Nemaju druge forme i sve drugo ne bi bilo korektno. S obzirom 
na izjavu gradske zastupnice jedina je mogućnost uvjetno mišljenje Gradskog kontrolnog 
ureda i vještačenje.  
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U vezi s prijedlogom za  kraći razmak autobusne linije za Vidovec i Šestine odgovara 
da će ZET to učiniti ako se može smanjiti razmak za 10 minuta kao što su i u neke dijelove 
grada prvi put u povijesti doveli autobus. Negdje je ljudima bio standard da nisu mogli busom 
ići u grad a negdje im je malo razmak pola sata. Ako se može  tamo gdje nema ništa dovesti  
bus a tamo gdje je razmak svakih pola sata spustiti ga na 20 minuta u primjerenom će roku ta 
želja biti ispunjena. Potpisan je ugovor za 230 novih autobusa koji će u idućih godinu dana 
biti isporučeni ZET-u pa će se onda moći i spuštati taktnost prometa. Morali su obnoviti vozni 
park, dići standard prijevoza građanima Grada Zagreba. Da nisu naručili 230 novih autobusa i 
140 novih tramvaja hodali bi pješke po gradu a ne bi izvoljevali hoćemo li bus za 15, 18 ili 22 
minute. Morat će se malo strpiti da se udovolji i tim zahtjevima.  
 

Gospodin Dragutin Šurbek pita u ime grupe građana mjesne samouprave Staro Trnje 
kada  će se donijeti urbanistički plan uređenja za to područje. Prošlo je već 2 godine od prve 
javne rasprave o Urbanističkom planu uređenja UPU "Staro Trnje". Na plan što ga je izradio 
Arhitektonski studio Arhingtrade bilo je dosta primjedbi, pa je novi plan napravio 
Arhitektonski fakultet u Zagrebu uvažavajući gotovo sve primjedbe. Na javnoj raspravi koja 
je uslijedila jedan od sudionika organizirane grupe predložio je da se Staro Trnje ogradi 
zidom, stave rampe i napravi trnjanski geto. Onim prisutnima koji su željeli donošenje plana 
ista grupa nije dopustila da se uključe u raspravu. Iz dopisa Vijeća Gradske četvrti Trnje 
vidljivo je da građani mjesne samouprave Staro Trnje Udruga Stup i druge neformalne 
skupine žele donošenje plana. Struka odgovara da je predmetni prostor potrebno promišljati i 
detaljnije razraditi kao cjelinu. Njihov odgovor navodi na zaključak da se struka uvrijedila i 
UPU Staro Trnje stavila na led, digla ruke od njega. Većina od 90 % stanovnika vlasnika 
nekretnina u Starom Trnju traži donošenje plana a manjina to ne želi. Ovakav razvoj događaja 
i trenutna situacija ne koriste ni Gradu niti stanovnicima. Npr. ima kuća kojima je potrebna 
hitna adaptacija, pa će vlasnici biti prisiljeni krenuti u obnovu ili dogradnju bez dozvola jer ih 
u ovoj situaciji ne mogu dobiti. S druge strane svjesni su da se grad širi prema rijeci Savi, pa 
ne žele u ovoj teškoj financijskoj situaciji ulagati novac a poslije imati problema s 
legalizacijom. Stoga je plan potrebno hitno donijeti. Kartografski prikaz koji obuhvaća Staro 
Trnje po kazetama i dopis Vijeća Gradske četvrti predat će gospođi Jadranki Veselić Bruvo, 
pročelnici Gradskog rueda za strategijsko planiranje i razvoj Grada. 

Gospodin Ivica Fanjek ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Grada Zagreba 
odgovara da je UPU "Staro Trnje" jedan od onih planova koji nije jednostavno donijeti ali je 
Generalni urbanistički plan izmijenjen u dijelu koji se odnosi na Trnje. Radi čuvanja identiteta 
tog područja u skladu s GUP-om napravit će se novi program i odluka o izradi plana i u 
zajedništvu sa svim građanima Trnja.  
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Gospodin Pero Kovačević predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu 
Bandiću u vezi s pitanjem jednog sugrađanina koji glasi: "Tko kolči po Zagrebu i koliko nas 
to košta?" da izvijesti o efektima postavljenih stupića i koliko oni stoje.  

Pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića hoće li Gradsko 
poglavarstvo podržati njegov prijedlog da se donese Akcijski plan preveniranja, suzbijanja, 
otkrivanja i borbe protiv korupcije. Više-manje je jasno da postoji četiri, pet točaka koje 
dosad ukazuju da u državi pa tako i u gradu Zagrebu može nastati plodno tlo za korupciju. 
Jedno je pitanje javnih nabava roba i usluga kada su natječaji namjerno loše napravljeni, 
odnosno nisu potpuni, drugo su tzv. natječaji za izvođenje kapitalnih investicija kada se 
sklapaju mnogi aneksi ugovora jer dokumentacija nije dobra, treće je zamjena zemljišta, 
četvrto je baratanje s povlaštenim informacijama u svezi s izradom i donošenjem bilo 
prostornih, bilo urbanističkih planova. Da ne bi o tome stalno razgovarali u Gradskoj 
skupštini predlaže da se donese akcijski plan, da preveniraju i suzbiju sve ono što je moguće 
suzbiti, a moguće je puno na temelju dosadašnje percepcije o tome kako se nešto sada obavlja 
te kako bi se trebalo raditi.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na prijedlog u vezi sa 
stupićima koji nisu ničiji hir. Zakon o sigurnosti prometa je decidiran. Na pločnicima je 
zabranjeno parkiranje. To je abeceda. Međutim, građani se toga ne pridržavaju, usprkos 
upozorenju vertikalne signalizacije. Pita prisutne koliko je puta i je li netko od njih parkirao 
vozilo na pločniku. On osobno nije bio uvijek na visini zadatka. Tri su mu puta digli auto, tri 
puta je uredno platio i tri puta je bio zbog toga na naslovnici. Kada poželi biti na naslovnici 
samo napravi prekršaj i sto posto će biti tamo. Oni koji manje strše mogu napraviti prekršaj tri 
puta, četvrti put će ih uloviti itd.  Parkiranje na pločniku je zabranjeno. Pločnici su za pješake. 
U užem dijelu Grada treba osigurati plohu da pješaci mogu neometano komunicirati. Da bi se 
to moglo mora se postaviti i fizička zapreka a to su stupići. Tako će biti i ubuduće.  Ne zalaže 
se za stupiće, ne samo zato što puno koštaju o čemu opravdano pita sugrađanin, već zato što 
oni ne uljepšavaju grad, bez obzira na to što je na njima grb Grada Zagreba. 

Na pitanje o Akcijskom planu odgovara da reorganizacija gradske uprave koju su 
započeli prije dvije i pol godine sublimira 90% onoga o čemu govori gradski zastupnik. Po 
njegovom mišljenju to je bio početak obračuna birokraciji i njezinoj diskrecionoj ocjeni o 
nekom poslu kojeg treba obaviti. Također treba navesti mjerljivost za svaki posao. 
Transparentnost i mjerljivost svakog posla su početak. Ne vidi nikakvog razloga da se uz 
Gradski kontrolni ured koji radi svoj posao ne donese i plan, ali će se i dalje boriti s 
vjetrenjačama. Ništa se preko noći ne može napraviti. To je proces koji je godinama, 
desetljećima taložen. Podržava prijedlog da se prevenira kako bi toga bilo što manje što je i 
zadaća Gradskog kontrolnog ureda čije je 70% djelovanja preventivno. Akcijski plan 
zaokružio bi u cjelinu aktivnosti koje su pokrenuli u posljednje dvije i pol, tri godine s 
reorganizacijom gradske uprave, komunalnog sustava i trgovačkih društava te ustrojavanjem 
Gradskog kontrolnog ureda.  
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Gospodin Pero Kovačević traži daljnja objašnjenja u vezi s pitanjem i prijedlogom. 
Drago mu je što kuca na otvorena vrata, ali misli da trebaju ta vrata otvoriti i u Gradskoj 
skupštini te donijeti Akcijski program, utvrditi mjere i postupati konkretno kako se ovakva 
pitanja više ne bi trebala postavljati. 

U vezi sa stupićima navodi da je provjerio da su postavljeni čak i na kolnicima. 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac ga 
prekida i upozorava da prema Poslovniku ima samo pravo tražiti daljnja objašnjenja. 

Gospodin Pero Kovačević odgovara da je to zatražio u vezi s pitanjem o Akcijskom 
planu. 

Predsjednica upozorava da je dao novi prijedlog i moli ga da se pridržava Poslovnika.  

  Gospodin Pero Kovačević traži daljnje objašnjenje u vezi sa stupićima koji se 
postavljaju i na kolnicima.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor u vezi sa 
stupićima. Njih će i nadalje morati postavljati, nažalost ne zbog toga što im se to radi već 
zbog toga da bi se moglo prolaziti gradom.  

Dopunjuje odgovor u vezi s Akcijskim planom. Državna revizija treću godinu za 
redom zamjera gradskoj upravi prvenstveno to što nije uspostavljen jedinstveni sustav nabave. 
Napominje da s tim u vezi ima otpora i unutar gradske vlasti. Obećava da će se to napraviti do 
nove godine, odnosno do veljače. To mnogima ne odgovara ali on će na tome kao 
najodgovorniji službenik ovoga grada inzistirati jer ga na to obvezuje zakon i primjedba 
Državne revizije. Odustat će ako to ne bude moguće ostvariti zbog otpora koji mu se pružaju, 
jer je 45 godina tako rađeno. Svatko želi u svom uredu imati svoj leno a po zakonu velikih 
brojeva postići će se uštede kada se stavi na jednu hrpu, spoji u zakonit, efikasan i racionalan 
posao.  

Prvi projekt je jedinstvena nabava koja će za godinu, dvije, tri ili četiri unaprijed 
planirati što će se graditi i kako a ne da se telefonom naručuje. To će morati raditi najstručniji, 
najkompetentniji ljudi u koje će imati apsolutno povjerenje da će oni to napraviti u skladu sa 
zakonom. Ponekad naiđe na nerazumijevanje svojih suradnika, jer kada se stvori sustav 
jedinstvene nabave onda se neke stvari koje nisu bile dobre ruše. Nije imao ni jedinstveni stav 
suradnika niti u vezi s Holdingom, ni s reorganizacijom gradske uprave, ni s uspostavom 
Kontrolnog ureda ali sada su na dobrom putu. Stvari se ne mogu preko noći napraviti.  

 

Gospodin Stipe Tojčić traži i dobiva riječ zbog povrede Poslovnika. 

 

Gospođa Danira Bilić pita gospodina Davora Jelavića, člana Gradskog poglavarstva i 
pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, 
graditeljstvo, komunalne poslove i promet, kako je moguće da je njegov Ured krajem prošlog 
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mjeseca izdao dozvolu za skupljanje i skladištenje otpada na lokaciji tvornice akumulatora i 
baterija Munja na rok od pet godina. Zar jedan ured ne zna što radi drugi ili ne zna da je 
Gradska skupština u travnju donijela Urbanistički plan "Munja", koji predviđa prenamjenu te 
zone iz industrijske u zonu mješovite, odnosno pretežito stambene izgradnje. Tamo se 
predviđa intenzivna stambena izgradnja za 7200 novih stanovnika, izgradnja zelenih površina, 
dječjih parkova, škola, vrtić, pješačka zona. Na tu se zonu naslanjaju i dva s velikim brojem 
stanovnika Kozari Putovi i Kozari Bok. 

Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću  da inicira hitnu 
izradu i donošenje urbanističkog plana uređenja Martinovka - istok kako bi se počelo rješavati 
pitanje zapadne i istočne strane Kupske ulice, a time bi Grad Zagreb zaista pokazao da brine o 
tim građanima. Za izradu plana ne bi trebalo čekati privatnog investitora već bi Grad trebao 
biti investitor njegove izrade što bi pomoglo i bilo polazište u rješavanju problema stanovnika 
tog područja.  

Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet u odgovoru na pitanje u vezi s dozvolom za skladištenje otpada na lokaciji "Munje" 
navodi da dnevno izdaju dosta dozvola pa ovoga časa ne može detaljno odgovoriti već će dati 
odgovor u pisanom obliku tijekom sutrašnjeg dana. 

Gospodin Ivica Fanjek ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Grada Zagreba 
odgovara na prijedlog u vezi sa UPU-om Martinovka. Započet će izradu tog plana nakon 
donošenja izmjena i dopuna GUP-a, budući da je bilo primjedbi glede namjene na tom 
području.  

 
Gospodin Žarko Delač pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića 

ima  li Grad Zagreb alternativno rješenje za zbrinjavanje ostataka termičke obrade otpada 
budući da Zagrebačka županija nije verificirala Sporazum, što ga je Gradska skupština 
prihvatila 2006. godine. Kako će se razvijati taj projekt, što će se napraviti s otpadnim muljem 
koje će ubrzo popuniti sve skladišne kapacitete. S obzirom na predstojeće izbore misli da će 
se doći u vremenski tjesnac i to će biti vrlo veliki problem u Zagrebu. Moli Gradonačelnika da 
odgovor bude slojevit i da se obrade razni aspekti izgradnje termičke obrade otpada u 
Zagrebu. Moli usmeni i odgovor u pisanom obliku. 

Daje prijedlog Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću da se do 
kraja mandata pripremi tematska sjednica Gradske skupštine Grada Zagreba o zaštiti okoliša u 
Gradu Zagrebu. To je vrlo širok pojam koji se može i uže obraditi s obzirom da sada ima 
stručnih ljudi u Gradskom poglavarstvu koji bi mogli pripremiti materijal za predloženu 
tematsku sjednicu.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na pitanje u vezi s 
rezervnom varijantom za zbrinjavanje ostataka termičke obrade otpada. Grad Zagreb će 
postići sporazum sa Županijom bez obzira koliko to izgledalo u ovom trenutku daleko zato jer  
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imaju zajednički interes. Hoće li će se graditi spalionica na postojećoj lokaciji na 8 ha 
zemljišta rezerviranog u sklopu pročistača otpadnih voda ili ne zavisi od toga hoće li se 
postići konsenzus struke i javnosti. Sada imaju jedino zeleno svjetlo u Studiji utjecaja na 
okoliš što ju je dalo Ministarstvo. Slijedi mukotrpan put koji treba prijeći u javnim 
raspravama i u uvjeravanju građana da nema alternative. Iako zelene udruge ovlaš daju nadu i 
alternativu smatra da je u Zagrebu teško naći alternativu termičkoj obradi otpada nakon 
sanacije Jakuševca i izgradnje pročistača otpadnih voda. Treba voditi računa o izboru 
tehnologije, kapacitiranosti i o modelu financiranja. U naseljima Kozari Boku i Kozari 
Putovima, Resniku, Petruševcu, Resničkom rukavcu, gdje bi objekt trebao biti, i u Ivanjoj 
Reci osnovana je udruga sa zadaćom da se taj projekt ne dogodi. To nije slučajno napravljeno 
jer su izbori za šest, sedam mjeseci. Iza toga se skrivaju stranke, zna koje su, samo neka oni 
koji to čine odmah ponude i alternativu. Rušiti je lakše nego graditi, bušiti gume je lakše nego 
voziti auto. Treba samo malo nepažnje i šilo i sve četiri gume su prazne a da bi se vozilo mora 
se znati voziti a onda je i rizik na putu.  

Nema nikakvog njegovog lobija za spalionicu. Ne zagovara spalionicu pod svaku 
cijenu, ali oni koji su protiv spalionice neka kažu što je alternativa. 

Gospodin Žarko Delač traži daljnja objašnjenja i konkretan odgovor jer je iz emisije 
na Radio Sljemenu "Zagrebački razgovori" mogao saznati da Zagrebačka županija radi na 
tome da spomenuti ugovor ne potpiše iako je Gradonačelnik rekao da će ga potpisati. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor na pitanje u 
vezi sa zbrinjavanjem ostataka termičke obrade otpada. Govori da će u slučaju ako ne dođe do 
dogovora resorno ministarstvo riješiti stvar, jer ono po zakonu mora odrediti deponij. Pledira 
ponovo da se dogovore jer će ako to ne učine onda netko treći napraviti, u ovom slučaju u 
skladu sa zakonom to je Ministarstvo.  
 

Gospodin Jurica Meić pita gospodina Davora Jelavića, člana Gradskog poglavarstva i 
pročelnika Gradskog ureda za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, 
graditeljstvo, komunalne poslove i promet, o reklamnim panoima za koje su izdana rješenja. 
Prije dvije godine Zagreb je krenuo u odlično rješavanje situacije u vezi s vanjskim 
oglašavanjem. Uklonjena je većina, ako ne i svi ilegalno postavljeni plakati, donijet je novi 
Pravilnik o postavljanju reklamnih panoa i kulminacija rješavanja tog problema bilo je 
nedavno osnivanje tvrtke Zagreb-plakat.  

Kako u SDP-u također primaju građane, dobio je nekoliko prijava da se ponovo 
postavljaju reklamni panoi bez potrebnih dozvola. Pita za koje su reklamne panoe izdana 
valjana rješenja i dozvole od donošenja spomenutoga Pravilnika u lipnju 2006. Moli da 
odgovor bude dostavljen i vijećima gradskih četvrti pa će se s tim popisom moći lako reagirati 
i vidjeti što je postavljeno s dozvolom, a što nije te uputiti podatke nadležnim institucijama, 
dakle Građevinskoj inspekciji Ministarstva graditeljstva i gradskom komunalnom redarstvu. 
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Predlaže Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu Milanu Bandiću i voditelju 
Podružnice Zagrebparking gospodinu Mati Kraljeviću da se stanarima Dežmanove ulice koji 
u okolici svog mjesta stanovanja nemaju gdje parkirati izađe u susret glede parkiranja u novoj 
garaži Tuškanac, koja nažalost još uvijek uglavnom zjapi poluprazna. Nadležni ured im je 
ponudio rješenje, međutim cijena za građane je 1500 kuna. To je iznos koji prosječna gradska 
obitelj ne može izdvojiti za parkiranje vozila pa predlaže da se vidi može li se im izići u 
susret. Moli odgovor na pitanje i u pisanom obliku. 

Gospodin Davor Jelavić, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet, odgovara da je točno da su imali visoke troškove i potrošili puno vremena za 
uklanjanje plakata. To je bila akcija koju je inicirao Gradonačelnik i osobno ju je kontrolirao. 
Očišćeno je dosta i uspostavljen je red u plakatiranju. S tim u vezi osnovana je tvrtka u 
Holdingu koja je počela funkcionirati. Lakše je sada kontrolirati plakatiranje jer je to u 
interesu tvrtke da uz nju netko drugi ne postavlja plakate na gradskim površinama, a to 
kontroliraju i komunalni redari. Svi plakati koji su postavljeni u gradskim prostorima imaju 
naziv tvrtke i lako je identificirati ima ili nema rješenje. Komunalni redari i danas skidaju 
svakim danom one plakate koji su postavljeni bez rješenja ali na sreću nema puno takvih. Ima 
plakata koji dnevno niču i dnevno se skidaju. To su papirnati plakati po raskrižjima i 
stupovima koje odmah uklanjaju. Dat će svakoj mjesnoj samoupravi pregled izdanih rješenja 
po tvrtkama i lokacijama za plakate. To nije problem. Dapače, to je prijedlog koji će 
omogućiti da se uspostavi još više reda. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor na pitanje o 
plakatima. Budući da nije mogao gledati organizirani nered inicirao je da se poduzme ovo što 
je učinjeno, raspisan je natječaj za javno-privatno partnerstvo u tvrtki, 51:49 u korist Grada. 
Svi se sjećaju koliko je tisuća plakata skinuto prije dvije godine. Tvrtka koja je sada u 
poslovnom odnosu s Gradom dala je 110 milijuna kuna u Gradski proračun. Grad ima 
ugovore s onima koji su imali koncesije kao Auktodor, Metropolis, Media, Pik, ne zna kako 
se svi zovu. Oni imaju još određeno vrijeme svoja mjesta, a ima i onih koji ulijeću između 
prostora nove tvrtke i ovih koji još imaju koncesiju. Podržava prijedlog da svi od komunalnih 
redara do ljudi u samoupravama rade na tome da se nered što prije otkloni. 

Odgovara na prijedlog u vezi s parkirnim mjestima za stanare Dežmanove ulice. Čudi 
ga da se to već nije napravilo. Razlikuje automobile onih koji nisu socijalna kategorija već im 
služe za gušt doći u grad popiti kavu od onih koji stanuju u centru i treba ih zaštititi, odnosno 
treba im izići maksimalno u susret. Zagrebparking i Odjel za promet Gradskog ureda za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša, izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i 
promet trebaju riješiti problem stanovnika Gornjeg Grada i  Dežmanove, koji nisu mogli tamo 
imati parkirno mjesto. On je naredio da se Dežmanova očisti i da se napravi reda kako bi 
majke s djecom mogle ići u Tuškanac, normalno iz Ilice a ne preko automobila, uz uvjet da se 
stanarima osigura parkiranje. Naredio je da se vozila stanara ne miču dok se to ne riješi ili na 
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parkingu 100 metara dalje ili po povlaštenoj cijeni u garaži. Gradska vlast mora stimulirati 
javni prijevoz a zabraniti, odnosno destimulirati dolazak automobilima u Grad. Ovdje je u 
pitanju razum, konsenzus i dogovor ljudi koji tamo stanuju, koji su im izašli u susret i 
oslobodili Dežmanovu da se njom može normalno funkcionirati i šetati jer je ta ulica 
zaštićena cjelina prema kinu i garaži u Tuškancu, Dubravkinom i Sofijinom putu, 
Kovačićevoj ulici, Rokovom perivoju i Nazorovoj ulici. Također je zatražio da se u krugu od 
300, 400 metara napravi reda i uvede naplata parkiranja na Sofijinom i Dubravkinom putu, 
Kovačićevoj i  Nazorovoj ulici i Rokovom perivoju. Nada se da Odjel za promet traži dobro 
rješenje. Žao mu je što još nije dogovor postignut ali pledira da se u roku od desetak dana to 
dogodi i da se ljudima iziđe maksimalno u susret. 
 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić stanje na Britanskom trgu prikazuje slikama na 
platnu. Smatra da ih nije potrebno komentirati. Vidi se da su vozila parkirana čak i na zebri. 
Također pokazuje mjesto na kojem je autobusna stanica i okretište autobusa. Sve je 
fotografirano jedne nedjelje a tako izgleda i svake nedjelje. Istodobno je garaža u Tuškancu 
prazna na svim razinama. Neće postavljati pitanje. Dat će Gradonačelniku Grada Zagreba 
gospodinu Milanu Bandiću samo prijedlog. Nabacio mu je centaršut. Na Gradonačelniku je da 
zabije.  

Pita Gradonačelnika Grada Zagreba gospodina Milana Bandića koje gradsko upravno 
tijelo obavlja poslove izdavanja akata vezanih uz provedbu dokumenata prostornog uređenja i 
građenja. 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić misli da se uvaženi zastupnik 
Rožić šali. Vjerojatno je pogriješio naslov kojem upućuje pitanje o nadležnosti gradskog 
upravnog tijela jer Gradonačelnik nije tajnik Gradskog poglavarstva, ni pravnik, ni tajnik 
Poglavarstva, ni tajnik Skupštine pa mu stoga neće odgovoriti. Na pitanje će odgovoriti 
stručne službe. 

U vezi sa stanjem na Britanskom trgu koje je gradski zastupnik prikazao na slikama na 
platnu reći će dvije rečenice.  Nije to ništa novo. I to je Zagreb i to smo mi. Podsjeća da je 
nazočne pitao tko je od njih  zadnjih tjedan dana parkirao na pločniku. Rekao je i da je on to 
učinio već bi bio na naslovnici jer je na takvoj vjetrometini i funkciji da to ne bi prošlo 
nezabilježeno. Nije to učinio ali ne zna jesu li i svi tako postupili. Ovo što je prikazao je 
praksa subotom i nedjeljom oko placeva. Sam je sebe proglasio glavnim komunalnim 
inspektorom, referentom za budalaštine prekopa ulica, prometnim redarstvenikom. Generalni 
problem nije samo ovo, ovo je jedan mali segment.  

Svatko bi trebao raditi svoj posao istinski iz ljubavi i od srca, davati sto posto sebe i 
biti u poslu kao da je njegov vlastiti. U to vrijeme dok se događalo ovo što je prikazano  
komunalni redar je 100 metara dalje na kavi, šef  Podružnice Tržnice je 50 metara dalje na 
kavi, pomoćnik direktora je negdje na putu za Slavoniju ili Dalmaciju, direktoru nije mjesto 
da to radi i obilazi jer direktor ne obilazi tržnicu. Tržnica je da ljudi dolaze tamo, a hoće li 
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nešto kupiti ili ne nije bitno jer će se naći novci negdje u Gradskom proračunu da se pokrije 
dug. Da je to direktorovo itekako bi bdio pa ne bi bilo ovakvog nereda o kojem govori gradski 
zastupnik. Često se na njegova leđa tovari da odlučuje o svemu, da može sve, da se ništa bez 
njega ne može i da sve drži čvrsto u ruci. To nije točno, vidi se da nije. Da on išta može 
natjerao bi ih da rade a ne da se već osam godina dere kao jarac, kao ris. Oni će reći da im nije 
to nitko naredio. Isto je to govorio i prije tri mjeseca. Na njegov prijedlog su održali kolegij  
kako bi dogovorili da se uspostavi operativno tijelo sastavljeno od komunalnog i prometnog 
redarstva, operativnih ljudi u tržnicama i vijećnika vijeća gradskih četvrti. Ne zna dokle se 
stiglo.  

 
Budući da Gospodin Stipe Tojčić iz klupe govori da je povreda Poslovnika, 

Gradonačelnik nastavlja da je ovo ozbiljna tema pa moli gradske zastupnike da se strpe još 30 
sekundi da završi. Ovo je naše lice, ovo je naš grad i ovo radimo mi. 

Obraća se gospodinu Ivici Miočiću Stošiću i govori mu da zna kako je to smiješno a 
gospodin Ivica Miočić Stošić mu iz klupe odgovara da nije smiješno već da ovo traje pola 
sata. 

Gradonačelnik ponavlja da je ovo izuzetno ozbiljno. Gradski zastupnici su izabrani 
kao i on u ovom gradu da štite rad, red i zakonitost. 

Zahvaljuje gospodinu mr.sc. Miroslavu Rožiću na upozorenju. 
 
S obzirom da gospodin Ivica Miočić Stošić iz klupe govori Gradonačelniku da mu je 

gospodin mr.sc. Miroslav Rožić nabacio pa neka mu odgovori na pitanje Gradonačelnik 
negira da je gospodin mr.sc. Miroslav Rožić njemu nabacio. Nije to samo njegov problem jer 
nije sve počelo niti će završiti s njim. Ovo je naše lice i naličje i to nije dobro. 
 

Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić traži daljnje objašnjenje u vezi s pitanjem. Ako ne 
Gradonačelnik onda inzistira da mu tajnik Gradskog poglavarstva usmeno odgovori na pitanje 
koje upravno tijelo u Gradu Zagrebu obavlja poslove izdavanja akata vezanih uz provedbu 
dokumenata prostornog uređenja i građenje. 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
konstatira da je najavljeno kako će dobiti odgovor u pisanom obliku. 

 
Gospodin mr.sc. Miroslav Rožić traži da Gradonačelnik odgovori usmeno pa će nakon 

toga prihvatiti i odgovor u pisanom obliku. 
 

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor i govori da 
se gradski zastupnik pripremao doma i sada je pobrkao kruške i jabuke. Gradski ured za 
strategijsko planiranje i razvoj Grada, Gradski ured za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 
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izgradnju Grada, graditeljstvo, komunalne poslove i promet i Zavod za prostorno uređenje 
Grada Zagreba zaduženi su za izdavanje spomenutih akata.  
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
poziva da se ovo prekine. Gradski zastupnik će dobiti odgovor u pisanom obliku. Gospodinu 
mr.sc. Miroslavu Rožiću ne daje riječ jer pod pitanjima i prijedlozima ne može raspravljati. 
Nakon ponovnog upozorenja da sada ne može raspravljati daje mu opomenu. 
 

Gospođa Iva Prpić pitanje postavlja gospodinu Zvonimiru Šostaru, članu Gradskog 
poglavarstva i pročelniku Gradskog ureda za zdravstvo,  rad, socijalnu zaštitu i branitelje. 
Pohvaljuje zagrebačku obiteljsku politiku da se daje pomoć za opremu novorođenog djeteta 
od 3000, 6000 i 54000 kuna kroz 6 godina.  Međutim jedna kategorija djece je diskriminirana 
po toj odluci, zanemarena u sustavu obiteljske politike a to su posvojena djeca. Ona isto tako 
ulaze u obitelj a nemaju pravo dobiti pomoć za opremu jer posvojitelji mogu postati roditelji 
tek nakon 6 mjeseci od rođenja djeteta. Šokantna statistika što se tiče posvojenja je sljedeća: 
2003. godine u Zagrebu su 23 posvojena djeteta, 2004. dvadesetero, 2005. četrnaestero, 2006. 
četrnaestero a 2007. petnaestero prema podacima Centra za socijalnu skrb Grada Zagreba. Iz 
tih se podataka vidi koliko malo sredstava bi Grad trebao izdvojiti za tu namjenu. Čin 
posvojenja se utvrđuje odlukom Centra za socijalnu skrb a posvojitelji se upisuju u maticu 
rođenih. Predlaže da Gradski ured pripremi do kraja godine prijedlog izmjena i dopuna odluke 
ili posebnu odluku kako bi posvojeno dijete imalo isto pravo kao i druga djeca i da to bude u 
roku od 6 mjeseci od upisa u maticu rođenih.  

Predlaže gospodinu Ivanu Toliću, voditelju Podružnice ZET-a  da svaki tramvaj ima 
zvučni signal jer slijepe osobe nažalost ne mogu vidjeti o kojem se tramvaju radi. Prijedlog 
daje u suradnji s programskom voditeljicom Saveza slijepih Grada Zagreba.  

Zvonimir Šostar, dr.med. član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog ureda za 
zdravstvo, rad, socijalnu zaštitu i branitelje, odgovara na pitanje u vezi s pomoći za opremu 
novorođenčadi za posvojenu djecu. Radi se o izuzetno osjetljivom pitanju ali ne smiju narušiti 
sustav i pravila koje su uspostavili. Danom posvojenja sva roditeljska prava prelaze na 
posvojitelje a mjera prati dijete. U sljedećih tjedan, deset dana konzultirat će struku, dakle 
pravnike i socijalne radnike. Prijedlog je hvalevrijedan. Treba misliti o toj djeci, treba im 
pomoći, samo treba vidjeti na koji način.  
 

Gospodin Jozo Radoš upućuje pitanje Gradonačelniku Grada Zagreba gospodinu 
Milanu Bandiću ili nekome tko može odgovoriti na pitanje  u vezi s nalazom Državne revizije 
za 2007. o zamjenama zemljišta Grada Zagreba. Taj  nalaz je negativan u najmanje tri stavke.  
Procjene zemljišta se  rade temeljem situacije iz 1998. godine, a u međuvremenu je došlo do 
radikalnog poskupljenja cijena zemljišta. Ne računaju se posebni uvjeti, dodatni uvjeti kada se 
radi procjena zemljišta kao što je bruto razvijena površina koja bitno diže cijenu, a prema 
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nalazu Državne revizije ne postoje niti pisani propisi kako se treba raditi procjena. To su 
ozbiljni prigovori. Ako su nalazi Državne revizije točni što Gradsko poglavarstvo čini da bi 
postupilo u skladu s njima i na drugi način obavljalo proces zamjene zemljišta u Gradu 
Zagrebu. 

Predlaže Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba da se Gradskoj skupštini Grada 
Zagreba svake godine dostavi nalaz Državne revizije radi uvrštavanja u dnevni red. Ne radi se 
samo o spomenutom nalazu već o još desetak drugih negativnih nalaza i primjedbi Državne 
revizije u nalazu za 2007. Znači da nalazi za 2006. nisu ispravljeni pa bi bilo dobro budući da 
o tome raspravlja javnost, mediji itd. te da i Gradska skupština Grada Zagreba raspravlja o 
nalazu Državne revizije. 

Gospođa Ninoslava Zeković pročelnica Gradskog ureda za imovinsko-pravne poslove 
i imovinu Grada  odgovara da je tijekom revizijske kontrole obavljen razgovor s revizorima i 
davana su im sljedeća tumačenja. Grad Zagreb uvijek primjenjuje zaključak o početnoj cijeni 
građevinskog zemljišta kada raspolaže zemljištem, sukladno Zakonu o vlasništvu, neposredno 
do 20% parcele ili na natječaju jer je tako i najpovoljnije za Grad. Međutim, slučajevi koji se 
spominju u nalazu revizije tiču se zamjene nekretnina kada Grad Zagreb stječe zemljište za 
prometnice iz gradskog programa gradnje, u kojem nije moguće utvrditi bruto razvijenu 
površinu i ne mogu se usporediti cijena zemljišta koje se stječe i cijena zemljišta s kojim se 
raspolaže. Međutim, Grad Zagreb uvijek na više načina kontrolira cijenu zemljišta koje daje u 
zamjenu i to preko Porezne uprave i nalaza vještaka te zone zemljišta. Zamjena se ugovara na 
način koji je za Grad Zagreb najpovoljniji.  

U  vezi s drugim primjedbama Državne revizije odgovara da su neke primjedbe iz 
nalaza za 2006. otklonjene, ali to nije moguće u jednoj kalendarskoj godini. Ako se to odnosi 
na materijalno knjigovodstvo i određene evidencije na tome se sukcesivno radi i puno je 
napravljeno o čemu će biti riječi u izvješću o stanju imovine.  

Gospodin Jozo Radoš  traži daljnje objašnjenje jer se radi o vrlo važnom i prilično 
kompleksnom pitanju. O tome se puno piše, ima raznih afera i bilo bi dobro da gradski 
zastupnici dobiju detaljan pregled ili opis postupka zamjene zemljišta u Gradu Zagrebu u 
pisanom obliku.  

Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić dopunjuje odgovor i napominje 
da je Državna revizija  bila 2,5 mjeseca u Gradskom poglavarstvu kao i svake godine. Tri 
državna revizora 2,5 mjeseca borave u Gradskom poglavarstvu i nakon toga pišu izvješće. 
Nema nikakvog razloga da sva ta prepiska i primjedbe na koje se očitovao svaki ured, zavod i 
služba u pisanom obliku ne dobije svaki zastupnik, a posebno o ovih 4-5 točaka primjedbi 
glede javne nabave, zamjene zemljišta, prijenosa sredstava između Grada i Holdinga, 
imovine, neusklađenosti unutar ureda itd. Gradska upravna tijela rade posao u skladu sa 
zakonom. Državna revizija kontrolira, odnosno nadzire zakonitost rada Gradskog 
poglavarstva i nema nikakvog razloga da se to sve ne napravi i ne dostavi gradskim 
zastupnicima.   
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

konstatira da su iscrpljena pitanja i prijedlozi. Daje stanku od 10 minuta. 
 
Nakon stanke Gradska skupština Grada Zagreba nastavlja s radom.  

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

pozdravlja gospodina Branka Perana, načelnika Policijske uprave zagrebačke. 
 
 
1. Izvješće o stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu 

 
Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Zagreba i načelnik Policijske uprave zagrebačke. 

 
 
Gospodin Branko Peran, načelnik Policijske uprave zagrebačke, daje usmenu 

informaciju o stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

zahvaljuje gospodinu Branku Peranu, načelniku Policijske uprave zagrebačke, koji napušta 
sjednicu. 

 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić obrazlaže zašto je na današnjoj 

sjednici data informacija te najavljuje tematsku sjednicu Gradske skupštine Grada Zagreba o 
stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu u studenome za koju će biti pripremljen prijedlog mjera, 
što će ih predložiti Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. Također će se do daljnjega na 
početku svake sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba dati informacija o stanju sigurnosti 
za proteklo razdoblje. 

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se današnja usmena informacija o stanju sigurnosti primi na znanje. Na sjednici 
Predsjedništva Gradske skupštine je dogovoreno da će se u studenome održati tematska 
sjednica Gradske skupštine Grada Zagreba o stanju sigurnosti u Gradu Zagrebu.  

 
Gospodin Ivica Miočić Stošić traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Gospodin Pero Kovačević traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Gospođa Morana Paliković Gruden traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
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Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić konstatira da je danas o stanju 
sigurnosti podnijeta informacija a izvješće će podnijeti Policijska uprava zagrebačka za 
tematsku sjednicu Gradske skupštine krajem studenoga. Nitko ne sprečava gradske zastupnike 
da raspravljaju. Ubuduće će se na svakoj sjednici Gradske skupštine, do daljnjega, gradskim 
zastupnicima dati informacija o stanju sigurnosti.  

 
Gradski zastupnik gospodin Joško Morić traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Gospođa Danira Bilić traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

odgovara na prigovore. Napominje da je ova točka zamišljena kao usmena informacija. 
Također na sjednici više nije prisutan predstavnik Policijske uprave zagrebačke koji bi mogao 
odgovarati na pitanja iz rasprave. 

Predlaže da gradski zastupnici glasovanjem odluče hoće li raspravljati pa stavlja na 
glasovanje prijedlog kako ga je predložila. 

 
Gospođa Morana Paliković Gruden traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić smatra da se gradski zastupnici 

ne trebaju izjašnjavati o tome hoće li raspravljati. Predlaže da se otvori rasprava kako bi 
gradski zastupnici iznijeli svoje stavove.  

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

prekida glasovanje koje je predložila.  
Otvara raspravu te napominje da će sve primjedbe i prijedlozi iz rasprave biti upućeni 

Policijskoj upravi zagrebačkoj i Gradskom poglavarstvu Grada Zagreba kako bi ih uključili u 
pripremu tematske sjednice Gradske skupštine 24. studenoga 2008. 

 
Gospodin Joško Morić predlaže da prekinu ovu točku i da nastave sa sljedećom 

točkom dnevnog reda ili da predsjednica odredi stanku kako bi se pozvalo gospodina Branka 
Perana, načelnika Policijske uprave zagrebačke da dođe na sjednicu. 

 
 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić smatra da nema potrebe 

ponovno zvati načelnika Policijske uprave zagrebačke, jer policija radi svoj posao a gradski 
zastupnici donose političke prosudbe, ocjene i zaključke. Predlaže da se otvori rasprava, a 
prijedlozi iz rasprave bit će dostavljeni nadležnim tijelima. 
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U raspravi sudjeluju: Joško Morić (u ime Kluba zagrebačkih zastupnika), Morana 

Paliković Gruden (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), Danira Bilić (u ime Kluba 
gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a, Petar Kuzele (u ime Kluba gradskih zastupnika HSU-
a), Mišo Zorenić (u ime Kluba gradskih zastupnika HSS-a), dr.sc. Ivo Josipović (u ime Kluba 
gradskih zastupnika SDP-a), Danira Bilić (replika), Ivo Josipović (neslaganje s replikom), 
Pero Kovačević, Ivica Perković, Stipe Tojčić, dr.sc. Pavel Kobler, dr.stom. i Ivica Miočić 
Stošić. 

Zamjenica Gradonačelnika Grada Zagreba gospođa Ljiljana Kuhta Jeličić u ime 
predlagatelja zahvaljuje zastupnicima na raspravi a prijedlozi će biti dostavljeni Policijskoj 
upravi zagrebačkoj kao smjernice za tematsku sjednicu. 

Gradskim zastupnicima je podijeljen Prijedlog zaključka. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

konstatira da je gradskim zastupnicima podijeljen Prijedlog zaključka, pa ga neće čitati. 
 

Gradska skupština jednoglasno (38 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
2. Izvješće o prestanku mandata gradskom zastupniku s prijedlogom za verifikaciju 

mandata zamjeniku gradskog zastupnika s Prijedlogom zaključka 
 
Predlagatelj je Mandatno povjerenstvo. 
 

Gospodin mr.sc. Želimir Broz, predsjednik Mandatnog povjerenstva obrazlaže 
Izvješće i Prijedlog. 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (33 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prestanku i verifikaciji mandata gradskim zastupnicima, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

poziva gradskog zastupnika gospodina Sinišu Šukundu da položi prisegu. Čita tekst prisege. 
Nakon toga gradski zastupnik priseže. 

Predsjednica čestita gradskom zastupniku gospodinu Siniši Šukundi i želi mu uspjeh u 
radu. Zahvaljuje gospodinu Stipi Ćoriću u ime Gradske skupštine i u osobno ime na 
dosadašnjoj suradnji.  
 

 
 

3. a) Prijedlog zaključka o razrješenju dužnosti člana Gradskog poglavarstva Grada 
Zagreba 
b) Prijedlog zaključka o izboru člana Gradskog poglavarstva Grada Zagreba 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Zagreba 
 
Zamjenica Gradonačelnika Grada Zagreba gospođa Ljiljana Kuhta Jeličić obrazlaže 

prijedloge. 
 

 
Gradska skupština većinom glasova (34 "za" i 1 "suzdržan") donosi 

 
ZAKLJUČAK 

o razrješenju člana Gradskog poglavarstva Grada Zagreba, 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

Predsjednica zahvaljuje gospodinu Ivi Ćoviću na suradnji i želi mu i nadalje uspješan 
rad u Zagrebačkom holdingu.  
 

Gradska skupština jednoglasno (35 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o izboru člana Gradskog poglavarstva Grada Zagreba, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
poziva gospodina mr.sc. Ladislava Prežigala da položi prisegu. Čita tekst prisege. Nakon toga 
gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo priseže. 

 
Predsjednica mu čestita želi mu uspjeh u radu.  
 
 

4. Prijedlog odluke o izmjenama Poslovnika Gradske skupštine Grada Zagreba 
 
Predlagatelj je Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 
 
Prijedlog je dostavljen Gradskom poglavarstvu na mišljenje. Gradsko poglavarstvo 

nema primjedbi na Prijedlog. Zaključak Gradskog poglavarstva su gradski zastupnici primili. 
 
Gospodin Mišo Zorenić, predsjednik Odbora za Statut, Poslovnik i propise obrazlaže 

Prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluje Pero Kovačević. 
 
Gradska skupština većinom glasova (31 "za" i 1 "protiv") donosi 

 
ODLUKU 

o izmjenama Poslovnika Gradske skupštine Grada Zagreba, 
 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 

 
 

5. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Sporazuma gradonačelnika gradova Europe o 
poboljšanju mjera energetske učinkovitosti u reduciranju emisije CO2 

 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog su razmotrili Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju, matično radno 

tijelo i Odbor za zaštitu okoliša, nadležno radno tijelo. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
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Gospodin Marijan Maras, pročelnik Ureda gradonačelnika u ime predlagatelja, 

obrazlaže Prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluju: Žarko Delač, Jurica Meić i Stipe Tojčić,  
 
Gospodin Marijan Maras, pročelnik Ureda gradonačelnika, u ime predlagatelja, 

odgovara na pitanja gradskih zastupnika i daje završnu riječ. 
 

 
Gradska skupština jednoglasno (32 "za") donosi 

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Sporazuma gradonačelnika gradova Europe o poboljšanju mjera 
energetske učinkovitosti u reduciranju emisije CO2 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

6. Konačni prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja "Sveti Duh" 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Konačni prijedlog su razmotrili Odbor za prostorno uređenje, matično radno tijelo i 

nadležna radna tijela Odbor za zaštitu okoliša i Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Konačni prijedlog s osnove 

njihove usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospođa Jadranka Veselić Bruvo, pročelnica Gradskog ureda za strategijsko 

planiranje i razvoj Grada, u ime predlagatelja, obrazlaže Konačni prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluju: mr.sc. Miroslav Rožić (u ime Kluba zagrebačkih zastupnika), 

Danira Bilić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a), Jurica Meić i Stipe Tojčić. 
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Gospođa Jadranka Veselić Bruvo, pročelnica Gradskog ureda za strategijsko 
planiranje i razvoj Grada, u ime predlagatelja, odgovara na pitanja gradskih zastupnika i daje 
završnu riječ. 

Gradska skupština većinom glasova (19 "za", 5 "protiv" i 8 "suzdržanih") donosi 
 

ODLUKU 
o donošenju Urbanističkog plana uređenja "Sveti Duh" 

 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac daje 
stanku za ručak. 
 

Nakon stanke Gradska skupština Grada Zagreba nastavlja s radom. 
 

 
7. Prijedlog odluke o uvjetima za ostvarivanje financijske potpore za programe ili 

projekte od interesa za Grad Zagreb koji promiču temeljne vrijednosti Europske 
unije 

 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju, matično radno 

tijelo. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospodin Marijan Maras, pročelnik Ureda gradonačelnika, u ime predlagatelja, 

obrazlaže Prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluje Morana Paliković Gruden. 
 
Gospodin Marijan Maras, pročelnik Ureda gradonačelnika, u ime predlagatelja, 

odgovara na prijedloge iz rasprave i daje završnu riječ.  
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Gradska skupština jednoglasno (39 "za") donosi 
 

ODLUKU 
o uvjetima za ostvarivanje financijske potpore za programe ili projekte od interesa za 

Grad Zagreb koji promiču temeljne vrijednosti Europske unije 
 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 

 
8. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležno radno tijelo 

Odbor za mjesnu samoupravu. 
 
Izvješću matičnoga radnog tijela priložena su izvješća nadležnih radnih tijela. 
 
Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 

usklađenosti s propisima. 
 
Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gospodin Zoran Nevistić, pročelnik Službe za mjesnu samoupravu, u ime 

predlagatelja, obrazlože Prijedlog. 
 
U raspravi sudjeluju: Jozo Radoš (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), (Davor 

Bernardić (replika). Jozo Radoš (neslaganje s replikom), Margareta Mađerić (u ime Kluba 
gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a), Morana Paliković Gruden, mr.sc. Josip Kereta, Danira 
Bilić, Petar Kuzele, Jozo Radoš (replika) i Tomislav Babić. 

 
Gospodin Zoran Nevistić, pročelnik Službe za mjesnu samoupravu, u ime 

predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave. 
 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić daje završnu riječ. 
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Gospodin Jozo Radoš ispravlja netočni navod. 
 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić ne slaže se s ispravkom 

netočnog navoda. 
 
Gospodin Jozo Radoš traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na prigovor. 
 
Gospođa Margareta Mađerić traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika. Ispravlja 

netočni navod. 
 
Gospodin Zoran Nevistić, pročelnik Službe za mjesnu samopuravu ne slaže se s 

ispravkom netočnog navoda. 
 
Gospodin Jozo Radoš traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić odgovara na prigovor. 
 
Gospođa Morana Paliković Gruden traži i dobiva riječ radi povrede Poslovnika.  
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

odgovara na prigovor. 
 

 
Gradska skupština većinom glasova (29 "za", 2 "protiv" i 5 "suzdržanih") donosi 
 

ODLUKU 
o izmjenama Odluke o financiranju mjesne samouprave 

 
u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 
 
 
9. Prijedlog odluke o ustrojavanju Službeničkog suda u Gradu Zagrebu 
 
 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 
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Prijedlog je razmotrio Odbor za Statut, Poslovnik i propise koji nije imao primjedbi na 
Prijedlog s osnove njegove usklađenosti s propisima. 

 
Izvješće Odbora su gradski zastupnici primili. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić obrazlaže Prijedlog.  

 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (35 "za") donosi 
 

Odluka 
o ustrojavanju Službeničkog suda u Gradu Zagrebu 

u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 
 
 
10. Prijedlog odluke o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica i tržnica kada 

se prodaja usluga obavlja na pokretnim napravama 

 

Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. 

Gradski zastupnici su primili ispravan tekst obrazloženja. 

Prijedlog je razmotrio: Odbor za gospodarski razvoj, matično radno tijelo. 
 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti s propisima.  

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (31 "za") donosi 
 

ODLUKU 
o mjestima za trgovinu na malo izvan prodavaonica i tržnica kada se prodaja usluga 

obavlja na pokretnim napravama, 
 

u predloženom tekstu. 
Odluka se prilaže zapisniku. 
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11. Poslovno izvješće Uprave trgovačkog društva Zagrebački holding d.o.o. za razdoblje 
siječanj-lipanj 2008. i Osvrt na poslovanje 

 
Predlagatelj je Gradsko poglavarstvo Grada Zagreba. Materijalu je priložen Prijedlog 

zaključka. 
 
Izvješće su razmotrili:  
- Odbor za financije, matično radno tijelo i nadležna radna tijela: 
- Odbor za gospodarski razvoj,  
- Odbor za komunalno gospodarstvo,  
- Odbor za zaštitu okoliša,  
- Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu,  
- Odbor za obrazovanje i šport,  
- Odbor za kulturu,  
- Odbor za mladež,  
- Odbor za mjesnu samoupravu i  
- Povjerenstvo za ravnopravnost spolova. 
Izvješću Odbora za financije, matičnoga radnog tijela, priložena su izvješća nadležnih 

radnih tijela. 

 

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Izvješće s osnove njegove 
usklađenosti s propisima. 

 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 

 

Gospodin mr.sc. Ladislav Prežigalo, član Gradskog poglavarstva i pročelnik Gradskog 
ureda za gospodarstvo, najprije zahvaljuje na povjerenju koje mu je dato izborom za člana 
Gradskog poglavarstva. Nakon toga, u ime predlagatelja, obrazlaže Izvješće. 

 
U raspravi sudjeluju: Petar Kuzele (u ime Kluba gradskih zastupnika HSU-a), Danira 

Bilić (u ime Kluba gradskih zastupnika HDZ-a i HSLS-a), mr.sc. Miroslav Rožić (u ime 
Kluba zagrebačkih zastupnika), Jozo Radoš (u ime Kluba gradskih zastupnika HNS-a), 
Morana Paliković Gruden, Danira Bilić (replika), Morana Paliković Gruden (neslaganje s 
replikom), Stipe Tojčić (replika), Morana Paliković Gruden (neslaganje s replikom), Pero 
Kovačević, mr.sc. Josip Kereta i Davor Bernardić. 
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Gospodin Ivo Čović, predsjednik Uprave Zagrebačkog holdinga, d.o.o., u ime 

predlagatelja, odgovara na pitanja iz rasprave. 
 
Gradonačelnik Grada Zagreba gospodin Milan Bandić daje završnu riječ.. 

 
 

Gradska skupština većinom glasova (33 "za" i 1 "protiv") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

12. Prijedlog zaključka o ustrojavanju Ureda za pružanje besplatne pravne pomoći 
građanima 

 
Predlagatelj je gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević. 
 
 
Gradsko poglavarstvo očitovalo se o Prijedlogu.  
 
Zaključak su gradski zastupnici primili. 
 
Prijedlog je razmotrio Odbor za socijalnu skrb, matično radno tijelo.  

Odbor za Statut, Poslovnik i propise nema primjedbi na Prijedlog s osnove njegove 
usklađenosti s propisima. 

Izvješća radnih tijela su gradski zastupnici primili. 
 
Gradski zastupnik gospodin Pero Kovačević, obrazlaže Prijedlog. 
 
Gospodin Krešimir Ladešić, pročelnik Gradskog ureda za opću upravu, obrazlaže 

Zaključak Gradskog poglavarstva.  
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac pita 

gradskog zastupnika Peru Kovačevića povlači li svoj prijedlog i slaže li se sa zaključkom 
Gradskog poglavarstva. 
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Gospodin Pero Kovačević izjavljuje da će povući svoj prijedlog jer smatra da je 
Gradsko poglavarstvo svojim zaključkom napravilo prvi korak da se pruži kakva - takva 
besplatna pravna pomoć građanima.  

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

konstatira da je time ova točka zaključena. 
 
Gospodin Pero Kovačević predlaže da Gradska skupština svojim zaključkom obuhvati 

ono što je sadržano u Zaključku Gradskog poglavarstva u vezi s pružanjem pravne pomoći 
građanima.   

 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac čita 

tekst iz Zaključka Gradskog poglavarstva koji glasi: "Gradsko poglavarstvo organizirat će 
putem Službe za mjesnu samoupravu u svim gradskim četvrtima pružanje pravnih savjeta 
građanima" na što gospodin Pero Kovačević traži da se doda i riječ "besplatno". 

 
Predsjednica stavlja na glasovanje Prijedlog zaključka, u tekstu kako ga je predložila, 

uz dopunu gospodina Pere Kovačevića.  
 

 
Gradska skupština jednoglasno (29 "za") donosi 

 
ZAKLJUČAK 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 
13. a) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 24. Svečanim koncertom 

"Pismo moja, hrli tamo" 
b) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad dodjelom godišnjih 

nagrada Hrvatskoga društva likovnih umjetnika 
c) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad 58. obljetnicom postojanja 

ULUPUH-a i dodjelom nagrada za životno djelo i najboljeg autora/izložbu u 2008. 
d) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad manifestacijom "Večer ZG 

prvaka" 
e) Prijedlog zaključka o prihvaćanju pokroviteljstva nad Znanstveno-stručnim 

savjetovanjem "Zagrebačke vode" 
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f) Prijedlog zaključka o prihvaćanju Pokroviteljstva nad organizacijom tečajeva 
informatičkog opismenjavanja za građane Grada Zagreba srednje i starije 
životne dobi 

 
Predlagatelj je Odbor Gradske skupštine za javna priznanja. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 
Predsjednica predlaže da se o prijedlozima zajedno glasuje. 
 
Gradska skupština jednoglasno (28 "za") prihvaća da se zajedno glasuje o 

prijedlozima. 
 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (28 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad 24. Svečanim koncertom "Pismo moja, hrli tamo" 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad dodjelom godišnjih nagrada Hrvatskoga društva 

likovnih umjetnika 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad 58. obljetnicom postojanja ULUPUH-a i dodjelom 

nagrada za životno djelo i najboljeg autora/izložbu u 2008. 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad manifestacijom "Večer ZG prvaka" 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad Znanstveno-stručnim savjetovanjem "Zagrebačke 

vode" 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju pokroviteljstva nad organizacijom tečajeva informatičkog 
opismenjavanja za građane Grada Zagreba srednje i starije životne dobi 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
 
 
14. a) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije  

b) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za komunalno 
gospodarstvo 

c) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za poljodjelstvo, 
šumarstvo i vodoprivredu 

d) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika i člana Odbora za 
mladež 

e) Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za nacionalne manjine 
f) Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju zamjenika voditelja Eko-stožera 

Grada Zagreba  
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 

predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 
 
Predsjednica predlaže da se o prijedlozima zajedno glasuje. 
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Gradska skupština jednoglasno (27 "za") prihvaća da se zajedno glasuje o 
prijedlozima. 

 
 

Gradska skupština jednoglasno (27 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

razrješenju i izboru člana Odbora za komunalno gospodarstvo, 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

ZAKLJUČAK 
razrješenju i izboru člana Odbora za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

razrješenju i izboru predsjednika i člana Odbora za mladež 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

razrješenju i izboru člana Odbora za nacionalne manjine 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

razrješenju i imenovanju zamjenika voditelja Eko-stožera Grada Zagreba  
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
zahvaljuje gospodinu Igoru Rađenoviću na obnašanju dužnosti predsjednika Odbora za 
financije i člana Odbora za komunalno gospodarstvo. Gospođi Vesni Majher, gospodinu 
Davoru Bernardiću, gospodinu Luki Šimurini, gospođi Ivi Prpić i gospodinu Danu Špiceru 
zahvaljuje na obnašanju dužnosti u radnim tijelima želi im uspješan rad na novim dužnostima 
u radnim tijelima. Želi uspješan rad gospodinu Branku Peranu novom zamjeniku voditelja 
Eko-stožera. 

 
 
15. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Javne ustanove "Maksimir" 
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (29 "za") donosi 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnatelja Javne ustanove "Maksimir" 

 
u predloženom tekstu. 
Rješenje se prilaže zapisniku. 
 
 
16. Prijedlog rješenja o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu Novi Zagreb 
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja 
 
 

Prijedlog je razmotrio Odbor za kulturu, nadležno radno tijelo. Izvješće Odbora su 
gradski zastupnici primili. 
 
 

Gradska skupština jednoglasno (30 "za") donosi 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju ravnatelja Centra za kulturu Novi Zagreb 

 
u predloženom tekstu. 
Rješenje se prilaže zapisniku. 
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17. Prijedlog zaključka o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Dječje 

bolnice Srebrnjak 
 

Predlagatelj je Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
 

 
Gradska skupština jednoglasno (30 "za") donosi 
 

ZAKLJUČAK 
o suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Dječje bolnice Srebrnjak, 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

18. Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Gundulića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Izidora Kršnjavoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Josipa Jurja Strossmayera 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Petra Zrinskoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Matka Laginje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. 
Ivana Merza  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Silvija Strahimira Kranjčevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jabukovac 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Miroslava Krleže 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Pantovčak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ksavera Šandora Gjalskoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Gorana Kovačića 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Cvjetno naselje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jure Kaštelana 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Grigora Viteza 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Tina Ujevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Rapska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Marina Držića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Davorina Trstenjaka  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Trnjanska 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Gustava Matoša  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Harambašića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Filipovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Jordanovac 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Bukovac  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vladimira Nazora  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Remete  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Cesarca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dobriše Cesarića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Žitnjak 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vukomerec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Frana Krste Frankopana 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Lovre pl. Matačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Petra Preradovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. 
Vinka Žganca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Kušlana 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Borovje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Otok 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gustava Krkleca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ive 
Andrića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dugave 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Frana Galovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Zapruđe 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Mladost 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Savski Gaj 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
braće Radić 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Lučko 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Trnsko 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sveta Klara  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Većeslava Holjevca  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Odra 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Augusta Šenoe 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
kralja Tomislava 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Julija Klovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Rudeš 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Voltino 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ljubljanica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Horvati  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Meštrovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Alojzija Stepinca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Bartola Kašića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Josipa Račića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Prečko  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Matije Gupca 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Nikole Tesle 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vrbani  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Cankara 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Kustošija 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Medvedgrad 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Pavleka Miškine 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Mihanovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Žuti 
Brijeg 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. 
Ante Starčevića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Granešina 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Mate Lovraka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Čučerje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vjenceslava Novaka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Antuna Branka Šimića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Retkovec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Mažuranića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Marije Jurić Zagorke 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Otona Ivekovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ante Kovačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Tituša Brezovačkoga 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Malešnica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Špansko Oranice 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Stenjevec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Domjanića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Dragutina Tadijanovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
bana Josipa Jelačića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
grofa Janka Draškovića  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gornje Vrapče 
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Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Šestine  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Markuševec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Gračani 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvete 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Luka 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetska Sela 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetska Sopnica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Sesvetski Kraljevec 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Vugrovec-Kašina  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Ivana Granđe 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Brestje 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Brezovica 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole 
Stjepana Bencekovića 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za odgoj i 
obrazovanje Goljak  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za autizam  
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Nad 
lipom 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne glazbene 
škole Rudolfa Matza 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole za 
balet i ritmiku 
Prijedlog zaključka o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne glazbene 
škole Ivana Zajca 

 
Predlagatelj je Odbor za Statut, Poslovnik i propise 
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Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
predlaže da se o prijedlozima zajedno raspravlja. 

 
Predsjednica predlaže da se o prijedlozima zajedno glasuje. 
 
Gradska skupština jednoglasno (31 "za") prihvaća da se zajedno glasuje o 

prijedlozima. 
 

 
Gradska skupština jednoglasno (31 "za") donosi 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Gundulića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Izidora Kršnjavoga 
 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Josipa Jurja Strossmayera 
 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Petra Zrinskoga 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Matka Laginje 

 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. Ivana Merza 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Silvija Strahimira 

Kranjčevića 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Jabukovac 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Miroslava Krleže 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Pantovčak 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ksavera Šandora Gjalskoga 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Gorana Kovačića 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Cvjetno naselje 
 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Jure Kaštelana 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Grigora Viteza 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Tina Ujevića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Rapska 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Marina Držića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Davorina Trstenjaka  

 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Trnjanska 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Antuna Gustava Matoša  

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Augusta Harambašića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Filipovića  
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Jordanovac 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Bukovac  

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Vladimira Nazora  

 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Remete  

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Augusta Cesarca  

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Dobriše Cesarića 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Žitnjak 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Vukomerec 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Frana Krste Frankopana 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Lovre pl. Matačića 

 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Petra Preradovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. Vinka Žganca 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Dragutina Kušlana 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Borovje 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Otok 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Gustava Krkleca 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ive Andrića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta I. osnovne škole Dugave 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Frana Galovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Zapruđe 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Mladost 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Savski Gaj 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole braće Radić 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Lučko 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Trnsko 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Sveta Klara 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Većeslava Holjevca  

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Odra 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Augusta Šenoe 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole kralja Tomislava 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Julija Klovića 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Rudeš 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Voltino 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ljubljanica 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Horvati 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Meštrovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Alojzija Stepinca 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Bartola Kašića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Josipa Račića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Prečko 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Matije Gupca 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Nikole Tesle 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Vrbani 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Cankara 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Kustošija 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Medvedgrad 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Pavleka Miškine 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Antuna Mihanovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Žuti Brijeg 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole dr. Ante Starčevića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Granešina 

 
 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Mate Lovraka 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Čučerje 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Vjenceslava Novaka 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Antuna Branka Šimića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Retkovec 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Mažuranića 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Marije Jurić Zagorke 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Otona Ivekovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ante Kovačića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Tituša Brezovačkoga 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Malešnica 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Špansko Oranice 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Stenjevec 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Dragutina Domjanića 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Dragutina Tadijanovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole bana Josipa Jelačića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole grofa Janka Draškovića 

 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Gornje Vrapče 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Šestine 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
ZAKLJUČAK 

o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Markuševec 
 

u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Gračani 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Sesvete 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Luka 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Sesvetska Sela 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Sesvetska Sopnica 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Sesvetski Kraljevec 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Vugrovec-Kašina 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Ivana Granđe 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Brestje 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Brezovica 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Stjepana Bencekovića 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za odgoj i obrazovanje Goljak 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Centra za autizam 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole Nad lipom 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne glazbene škole Rudolfa Matza 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 

 
 

ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne škole za balet i ritmiku 

 
u predloženom tekstu. 
Zaključak se prilaže zapisniku. 
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ZAKLJUČAK 
o prethodnoj suglasnosti na Prijedlog statuta Osnovne glazbene škole Ivana Zajca 

 
 

   
 
 

Predsjednica Gradske skupštine Grada Zagreba gospođa mr.sc. Tatjana Holjevac 
zaključuje 40. sjednicu u 18,05 sati. 

Ujedno najavljuje tematsku sjednicu Gradske skupštine Grada Zagreba 24. studengoa i 
radnu sjednicu 25. studenoga 2008. 
 
 
KLASA: 021-05/08-01/188 
URBROJ: 251-01-02-08- 
Zagreb, 30. listopada 2008. 
 

 
TAJNICA 

GRADSKE SKUPŠTINE 
 

Greta Augustinović Pavičić, dipl.iur., v.r. 

PREDSJEDNICA 
GRADSKE SKUPŠTINE 

 
Mr.sc. Tatjana Holjevac, v.r. 


